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Čebelarski center Slovenije:
 120 sedežev v gostilni  60 sedežev na letnem vrtu  prostor za 

zaključene družbe 10 prijetno opremljenih sob  specialitete z 
medom, domača kuhinja  medica, medeni liker, medeno žganje, 
medeni borovničevec, medena penina, medeni sok  sončna terasa

Vabljeni 
na 

veselo pustovanje.
Za rezervacije pokličite 01/72 96 113

 

 

veselo pustovanje.

Vabimo vas na 
domače koline, 
kosila in večerje.
DELOVNI ČAS:
od poned. do sobote, od 9. do 22. ure
nedelja od 8. do 14. ure
SREDA ZAPRTO

A V T O Š O L A
LONČAR d.o.o.

Slamnikarska 3b 
1230 Domžale

01/724 84 20

Tečaj CPP 15.2.2010
 15.3.2010
Vpisujemo v tečaje za TRAKTOR, VILIČAR IN ČOLN.
Prijave sprejemamo na 031 209 501 ali na e-mail: 
avtosola.loncar@volja.net

KLANE d.o.o.

KLANE d.o.o.
Kajuhova 15

1235 Radomlje

051/313-098

www.klane.si

Notranja in vhodna vrata
Strešna in vertikalna okna

Parketi, kljuke, police
Klimatske naprave

»strokovna montaža«
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ROKOVNJAČ je glasilo Občine Lukovica. Brezplačno ga prejemajo vsa gospodinjstva občine Lukovica; odgovorna urednica: Katarina 
Karlovšek; uredniški odbor: Milena Bradač, Danilo Kastelic, Rok Avbelj, Leon Andrejka; ustanovitelj: Občina Lukovica, Stari trg 1, 1225 
Lukovica, tel. 01/729 63 00, gsm: 051 365 992, jezikovni pregled: Vesna Muhič; spletna stran: www.lukovica.si, e-mail: rokovnjac@
lukovica.si; produkcija: IR IMAGE, Medvedova 25, Kamnik; trženje oglasnega prostora: IR IMAGE, Medvedova 25, Kamnik; naklada: 
1.950 izvodov. Glasilo sodi med proizvode, za katere se obračunava 8,5 % DDV (Ur. l. RS št. 89/98). Rokovnjač je vpisan v evidenco 
javnih glasil Ministrstva za kulturo RS pod zaporedno številko 1661 in v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS pod zaporedno 
številko 380. Uredništvo si pridržuje pravico do krajšanja besedil glede na tehnične in materialne možnosti. Nenaročenih člankov ne 
honoriramo. Na naslovnici: Sneg v Blagovici, foto Milena Bradač.

Skok v novo leto …
Prijazen pozdrav v 
novem letu, ki nosi 
letnico 2010. Sicer se 
na numerologijo po-
polnoma nič ne spo-
znam, prav tako ne 
verjamem v vedeže-
vanje in ostale vede, 
s katerimi si marsik-
do pomaga pri od-

ločitvah in življenjskih usmeritvah, vendar 
letošnja letnica sem mi zdi pozitivna že na 
pogled. Tako lepo okrogla številka, prepri-
čana sem, da bo leto zanimivo, dinamično 
in pozitivno, skratka, prepričana sem, da bo 
prijetno, verjamem tudi, da bomo v tem letu 
prav vsi veliko pozornosti namenili sebi, svo-
jim najdražjim ter kvalitetnim medsebojnim 
odnosom. Prepričana sem, da bomo veliko 
bolj strpni drug do drugega, razumevajoči 
ter, …, jah, prijazni. Učili se bomo prisluhniti 
sočloveku ter mu pomagati, vsak po svojih 
zmožnostih seveda. Resnično verjamem v 
to, in, drage bralke, spoštovani bralci, verje-
mite mi, da bo tako. Se bom spomnila mojih 
uvodnih besed, ko bom pisala svoj zadnji 
uvodnik v letošnjem letu. 
V uredništvo smo dobili veliko vaših čestitk 
in dobrih želja, za katere se vsem najlepše 
zahvaljujem. Veliko zahval smo prejeli tudi 
za koledarje, katere ste prejeli skupaj z de-
cembrsko številko Rokovnjača, veseli me, da 
vam je všeč. Predlagam tudi, da vse omenje-
ne bajerje redno obiskujete in na ta način 
skrbite za svoje zdravje in dobro počutje.
Prijazno vas pozdravljam in vse dobro.

Katarina Karlovšek,
odgovorna urednica

Naslednja številka Rokovnjača izide 
26. februarja, rok za oddajo prispevkov je 
15. februar.
Svoje prispevke lahko pošljete po e-pošti na 
naslov rokovnjac@lukovica.si ali katari-
na@rta.si, po pošti ali jih oddajte v nabiral-
nik uredništva, GSM urednice: 051/365-992.
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Občina Lukovica vas 
ob slovenskem kul-
turnem prazniku vabi 
na literarno-glasbeni 
večer, ki bo 

v soboto, 6. februarja 
2010, ob 19. uri 

v Kulturnem domu 
Janka Kersnika v Lukovici.

V poldrugi uri glasbe in pripovedi  
bosta sodelovala 

Ivan Sivec s predstavitvijo knjige o 
Francetu Prešernu in ansambel Tonija 

Verderberja. 

Vljudno Vabljeni!

Občina Lukovica se je na sejmu Turizem in 
prosti čas, ki je potekal v času med 21. in 24. 
januarjem 2010, na Gospodarskem razsta-
višču v Ljubljani, odlično predstavila na raz-
stavnem prostoru Srca Slovenije.        občinska 
upraVa:      katka bohinc

Občina Lukovica je svoje znanje in spre-
tnosti prikazala na temi dediščina (četrtek, 
21.01.2010) in kulinarika (petek, 22.01.2010).

Uporabniki znamke 
»Zakladi ČRNI GRABEN« 
in občina Lukovica 
uspešno predstavljeni 
na sejmu TIP 2010

Tako so prvi dan občino Lukovica predsta-
vljale članice Kulturno – umetniškega dru-
štva Fran Maselj Podlbimarski s pletenjem 
slamnatih kit ter Domačija Rus s poročno 
dvorano in kulturno dediščino hiše. Sode-
lovali so tudi učenci turističnega krožka 
pod mentorstvom ga. Marijane Flis Lederer 
OŠ Janka Kersnika z Rokovnjači, zmajčkom 
Jezerkom. Učenci so predstavili kolesarsko 
pot »Od bajerja do bajerja«, iz katere je bil 
za letošnje leto tudi izdelan koledar ter fur-
mansko pot.
 
V petek, 22.01.2010 pa so vsem ljubiteljem 
kulinaričnih dobrot s svojimi »zakladi« po-
stregli uporabniki kolektivne blagovne in 
storitvene znamke »Zakladi ČRNI GRABEN«. 
Na sejmu se je predstavilo kar dvanajst 
uporabnikov, med njimi: Gostinsko podje-
tje Trojane d.o.o., Gostilna pri Bevcu, Gostil-
na in pizzeria Furman, PC Pirnat d.o.o., Srček 
d.o.o., Klavdija Slapar, Rajko Kokalj, Anton 
Cirer, Marjan Križman, Primož Smrkolj, Vik-
tor Matjan, Društvo podeželskih žena Luko-
vica in Društvo za ohranjanje in oživljanje 
kulturne dediščine – Skrinjca. »Zaklade« 
uporabnikov pa je ves čas predstavitve 
skrbno varoval zmajko Jezerko.
Uporabniki so pripravili raznovrstne degu-
stacije svoje značilne ponudbe, za katero 

Zmajček Jezerko

je bilo veliko zanimanja s strani obiskoval-
cev sejma, iz česar lahko razberemo, da je 
zanimanje za domače dobrote v polnem 
razmahu.

Občina Lukovica se s tem prispevkom iskreno 
zahvaljuje vsem, ki so na kakršenkoli način 
pripomogli k skupni in uspešni predstavitvi 
na ljubljanskem sejmu, ki je ne nazadnje pri-
pomogla tudi k promociji občine Lukovica.
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Zadnja seja Občinskega sveta Občine Lu-
kovica v letu 2009 se je odvijala v prostorih 
Kulturnega doma Janko Kersnik v Lukovici, 
v ponedeljek, 14. decembra, ob 18. uri. Bila 
je 2. redna seja tega mandata. Prisotnih je 
bilo 16 članov sveta.           Občinska uprava

Občinske svetnice in svetniki so sprejeli pre-
dlog Odloka o rebalansu proračuna Občine 
Lukovica za leto 2009. 
Na podlagi podanega gradiva so bili sprejeti: 
Pravilnik o spremembah in dopolnitvah 
Pravilnika o dodeljevanju državnih po-
moči za ohranjanje in razvoj kmetijstva in 
podeželja v Občini Lukovica, Odlok o usta-
novitvi skupne občinske uprave »Medob-
činski inšpektorat in redarstvo« ter Odlok o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o ka-
tegorizaciji občinskih javnih cest v Občini 
Lukovica.
Župan Matej Kotnik je člane Občinskega sve-
ta obvestil o sprejetju sklepa o začasnem 
financiranju Občine Lukovica v obdobju 
januar – marec 2010, ki temelji na proračunu 
občine za leto 2009 in je v veljavi do sprejetja 
Proračuna za leto 2010.

Obvestilo
Občina Lukovica vse pravne in fizične osebe s 
sedežem na območju Občine Lukovica obve-
šča, da si lahko pridobijo pravico do pridobitve 
in uporabe kolektivne blagovne in storitvene 
znamke Zakladi čRNI GRABEN.
Prvi rok za oddajo vlog v letu 2010 za vse tiste, ki 
bi želeli pridobiti to pravico, je 1. marec 2010. 
Vloga dobite v tajništvu Občine Lukovica, Sta-
ri trg 1, 1225 Lukovica ali na povezavi: http://
www.lukovica.si/zcg/.
Za dodatne informacije je na voljo kontaktna 
oseba: Katka Bohinc, telefon: 01/72 96 318. 
elektronski naslov: katka.bohinc@lukovica.si.

katka bohinc,
skrbnica znamke na občini lukoVica 

Obvestilo
Vse zainteresirane občane obveščamo, da je 
direktor Direktorata za prostor na Ministrstvu 
za okolje in prostor dne 24. 12. 2009 pod štev. 
350-10-9/2005 podpisal stališča do pripomb 
in predlogov, podanih v času javne razgrnitve 
dopolnjenega osnutka državnega prostorske-
ga načrta za prenosni plinovod R25A/1 Troja-
ne–Hrastnik. Javna razgrnitev je potekala v 
času od 15. 6. 2009 do 31. 7. 2009 v prostorih 
Občine Lukovica, Stari trg 1, Lukovica, dne 20. 
6. 2009 pa v prostorih Gasilskega doma Troja-
ne, Trojane 35, Trojane, kjer je dne 22. 6. 2009 
potekala tudi javna obravnava.

Stališča do pripomb in predlogov so na vpo-
gled pri pristojni službi Občine Lukovica, Vei-
drov trg 7 (Šentvid pri Lukovici), 1225 Lukovica 
(Tatjana Suhadolc) ter na spletni strani občine 
Lukovica: http://www.lukovica.si/novice/.

občinska upraVa

OBČINA LUKOVICA, 
Stari trg 1, 
1225 Lukovica,

znova objavlja 
prosto delovno mesto

voznik – prevozi 
šoloobveznih otrok
Pogodba o zaposlitvi se sklepa za določen 
čas 7 mesecev z možnostjo podaljšanja. 
Delo se opravlja v skrajšanem delovnem 
času (6 ur).

Pogoji za zasedbo prostega delovnega 
mesta:
- splošna srednja izobrazba (V. stopnja),
- 6 mesecev delovnih izkušenj (na podro-

čju izvajanja prevozov otrok),
- vozniški izpit kategorije B.

Drugi pogoji:
- zaželeno je, da ima kandidat dokazilo o 

opravljeni Temeljni kvalifikaciji (NPK).  

Dokazila o izpolnjevanju pogojev, skupaj s 
kratkim življenjepisom pošljite na naslov: 
Občina Lukovica, Stari trg 1, 1225 Luko-
vica, s pripisom Razpis – voznik, najpo-
zneje do 15. 2. 2010.
 
Za dodatne informacije in pojasnila v zve-
zi z zasedbo prostega delovnega mesta se 
obrnite na ga. Mojco CERAR, višjo sveto-
valko za družbene in društvene dejavnosti 
(tel.: 72 96 310). 

Poročilo 23. seje 
občinskega svetaSmelo smo zakora-

kali v novo leto in 
januar se že konču-
je. Prazniki so minili 
tako hitro, da se 
človeku kar stoži po 
njih. Sneg pa nam je 
postregel z roman-
tiko, ki je nismo bili 
priča gotovo celih 
10 let. Sneg seveda 
poleg romantike, 
prinese Občini tudi 
veliko stroškov, ki jih 
predstavljajo  plu-

ženje in posipanje. Tu se soočamo, po eni strani 
s skromno plačanimi delavci, na drugi strani z 
bolj ali manj zadovoljnimi občani,  in pa seveda 
s snegom in ledom, ki nam tudi delata preglavi-
ce. Kljub vsemu je treba vendarle poudariti, da je 
delo v naši občini opravljeno dokaj zgledno in da 
bi včasih morali vsi skupaj vendarle bolj ceniti lju-
di, ki upravljajo to službo. Po drugi strani pa je tudi 
prav, če smo do nekaterih stvari kritični. 
Osebno mislim, da predstavlja velik problem zim-
ske službe predvsem soljenje, saj ogromne ko-
ličine soli, ki jih raztrosimo po naših cestah, prav 
gotovo niso v prid varovanju narave in okolja. Z 
manjšo količino soli bi bile ceste sicer manj ko-
pne, a s pravilno uporabo zimske opreme verje-
tno zadosti varne. Seveda pa se je najlepše voziti 
po kopni cesti, če pri tem odmislimo posledice, ki 
jih povzročimo okolju. To zimo smo po naših ob-
činskih cestah raztrosili že 40 ton soli. Na običajno 
zimo se je raztrosi tudi do 200 ton in če to počne-
mo vsako leto, si lahko predstavljamo, da v 5 letih 
v Lukoviško naravo vržemo 1000 ton soli. Stvar, 
nad katero se moramo zamisliti! 
Skrbem za zimsko službo lahko dodam še skrb za 
naše ceste, saj ne le, da so še mnogi odseki zelo 
potrebni ureditve, tudi vzdrževanje je drago in 
problematično. Pri tem vsi lahko opažamo, da ce-
ste po občini hitro razpadajo. Zato je več vzrokov; 
prevelika prometna obremenitev - večja kot je 
bila mišljena v času izgradnje, nezadostna kvali-
teta in utrjenost vozišča pred asfaltiranjem, pred-
vsem pa naša lapornata in plazovita tla, ki niso 
naklonjena obstoju in trdnosti. Glede na manjša 
finančna sredstva, ki so odraz finančne krize, ki 
se preko gospodarstva,  predvsem gradbeništva, 
odraža tudi pri nas, pa so seveda možnosti za vla-
ganje v cestni program skromnejše. Kljub vsemu 
se na Občini trudimo, da zagotavljamo optimalno 
vzdrževanje vseh cest. 

Zima, zima bela… Podpisali smo pogodbo za izdelavo projekta za 
gradbeno dovoljenje za prizidek k vrtcu na Pre-
vojah. Projekti se že pripravljajo. Prihajajo tudi že 
ponudbe izvajalcev za izvedbo gradnje. Iskreno 
se zahvaljujem g. Alešu Prašnikarju s Prevoj, ki je 
z velikim razumevanjem omogočil, da lahko ure-
dimo vse zemljiškoknjižne vpise za obstoječi, kot 
tudi novi vrtec, ki jih je bilo še potrebno urediti. 
Zahvaljujemo se mu tudi za njegov pozitivni pri-
stop in podporo izgradnji vrtca. Veseli me sreče-
vati ljudi, ki imajo še čut za skupnost in so pripra-
vljeni za skupno dobro tudi kaj storiti. Tako lahko 
zapišem, da zaenkrat tudi s podporo šolsko-ob-
činske komisije in občinskega sveta, vsi postopki 
tekoče potekajo, s tem pa smo seveda vsak dan 
bližje novim prostorom za naše malčke, ki že ča-
kajo na vpis v vrtec. Natančni datum dokončanja 
je zaenkrat težko določiti, kljub temu, da si posta-
vljamo kratke in ekzaktne roke. Enostavneje lahko 
govorimo o novih kapacitetah vrtca v jeseni. 
S  strokovnimi sodelavci in mešano šolsko - ob-
činsko komisijo se lotevamo tudi projekta širitve 
osnovne šole na Brdu. V izdelavi je programska za-
snova šole, ki bo podala odgovore na kapacitete, 
ki jih za normalni potek pouka pri planiranem šte-
vilu otrok potrebujemo. Tega projekta si že zaradi 
njegove velikosti in finančne teže lotevamo zelo 
odgovorno. Vsem nam je jasno, da  bo tak objekt 
moral služiti svojim potrebam za dalj časa. 
Na Občini smo pripravili predlog proračuna, ki ga 
bomo v prvem branju obravnavali na občinskem 
svetu. Upam, da bo doživel potrditev in sprejem, 
s čemer bomo omogočili, kljub skromnim sred-
stvom, normalno delovanje občine v letošnjem 
letu. 
Leto se je dobro začelo in upam, da bo tudi dober 
tek imelo, ter da bo obrodilo dober  in obilen  sad. 
Skupaj bomo doživljali še mnoga presenečenja in 
se spuščali čez mnogo dogodkov, pomembno je, 
da pri vsem ohranimo dostojanstvo in pozitivno 
človeško plat, ki nam daje pravico do kritike le, če 
imamo tudi srce, da pomagamo. Občina Lukovi-
ca je podoba nas vseh občanov in nas navzven 
vse zrcali. Zato je vsak izmed nas pomemben in 
se vsak izmed nas mora truditi, da bo njegov pri-
spevek v mozaiku naše raznovrstnosti čim lepši in 
čim svetlejši.
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New Wave Syria, večini nepoznan par, sta 
prihodnost širše slovenske glasbene scene. 
Na Radiu študent so njun album proglasili za 
»Najboljši domači album leta 2009«! Sicer pa 
je to alternativa skomercializirani muziki, s 
katero nas mediji obsipavajo dan za dnem.
rok aVbelj

Foto; borut peterlin in arhiV nWs

New Wave Syria sta glasbena ustvarjalca Urša 
Golob iz Mengša in Rok Pezdirc iz Trnjave. Z 
glasbo sta se intenzivneje začela ukvarjati pred 

Luko Einfalta, akademskega glasbenika, ki 
je v tem mesecu uspešno opravil magistr-
ski študij tenorske tube v švici, so vse ve-
čje obveznosti prisilile, da je moral po no-
voletnem koncertu konec decembra 2009 
dirigentsko palico lukoviškega orkestra po 
petih letih žal postaviti v kot. Godbeniki so 
se mu s posebno plaketo ter maskoto orke-
stra zahvalil za velik trud in izjemno stro-
kovno glasbeno vodenje.
leon andrejka

Luka Einfalt je položaj strokovnega glasbene-
ga vodje lukoviškega orkestra prevzel januarja 
leta 2005 in ga s prizadevnostjo, ambiciozno-
stjo, predanostjo ter vztrajnostjo dvignil na vi-
soko kakovostno raven. Z bogatim glasbenim 
znanjem, strokovnim pristopom in izkušnjami 

Občan Črnega Grabna je eden izmed dveh krivcev za nastalo situacijo

Najboljši domači album leta 2009
tremi leti, ustvarjata pa zvrst, ki je nekakšna 
mešanica elektronike in rock'n'rolla. O njunem 
izjemnem delu pišejo mnogi mediji, tudi na 
nacionalki se večkrat pojavljata, pa v mnogih 
tiskanih medijih. Posebna sta predvsem v ori-
ginalnosti, muziko v celoti producirata »v živo«, 
kar vsekakor ni lahko. Miroslav Akrapović, glas-
beni poznavalec in recenzent na RTV SLO je na 
MMC-ju zapisal, da je New Wave Syria odkritje 
leta 2009. RSQ Magazin pa je sestavil lestvico 
najboljših albumov lanskega leta, kjer sta se 
uvrstila na tretje mesto, za Siddharto na prvem 

in za skupino Elvis Jackson na drugem mestu.
Rok in Urša sta lanskega marca izdala album 
»Hello, Yes«, ki si je zaslužil laskavi naslov. Maja 
sta gostovala v Beogradu, od koder je tudi foto-
grafija. Nastopila sta na različnih festivalih (festi-
val Utrip, Grand rock Sevnica, festival Trnje …) in 
klubskih prizoriščih. Naslednji nastop ju čaka 3. 
februarja na odru znane ljubljanske diskoteke K4 
na Kersnikovi ulici, 19. februarja pa v škofjeloški 
Rdeči Ostrigi. 
Pred dobrim letom sem že pisal o zelo uspe-
šnem glasbeniku naše občine, o Marjanu Ko-
tniku, članu skupine Bohem. S tem člankom 
pa začenjam pisati o nekaterih glasbenikih, 
ki so priplavali na površje elektronske glasbe 
oz. punk-rockovske scene. V naslednjih šte-
vilkah bom predstavil Blaža Severja, ki igra 
pri bandu »Nikki louder« in zatem še Mareta 
Kosa in Miho Ovca, ki ustvarjata pri skupini 
»Schnaps«. Vsi skupaj in še 5 drugih bandov 
je povezanih v skupni založbi »Cheap Tunes 
Records«. Prav založba pa bo prva na vrsti, da 
jo bolje spoznamo.
Vsem radovednežem pa posredujem spletno 
povezavo, kjer si lahko ogledate in se informirate 
o vedno bolj prepoznavnih glasbenikih.
 www.cheaptunesrecords.com

NWS sredi koncerta v beograjskem klubu

Fotografiranje sredi koruze za znano revijo

Pet let vihtel dirigentsko palico 
Godbe Lukovica

pa je poskrbel, da so člani vseskozi napredo-
vali v glasbenem znanju. Pod njegovo taktirko 
je Godba Lukovica uspešno izvedla številne 
nastope ter novoletne, slavnostne in prome-
nadne koncerte, na katerih se je poslušalcem 
predstavila s široko paleto skladb, tudi najbolj 
zahtevnih. 
Po zadnjem novoletnem koncertu je Luka 
Einfalt dejal, da so njegove obveznosti vse 
večje in zato orkestra v prihodnje žal ne 
more več voditi, bo pa lukoviške godbenike 
pogrešal, saj se je z njimi dobro razumel. 
Vsekakor pa bo z zanimanjem spremljal na-
daljnji razvoj orkestra. Za trud se je drugemu 
dirigentu v zgodovini Godbe Lukovica za-
hvalil predsednik Bojan Andrejka, z gromkim 
aplavzom pa so se mu pridružili tudi vsi ostali 
člani orkestra. 
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Sedemnajstega januarja je krašenjsko kul-
turno društvo Fran Maselj Podlimbarski že 
tretjič ponovilo priredbo igre Luč božične 
noči, ki jo je napisal Ivan Sivec, Vera Beguš 
pa jo je »postavila« na oder krašenjske 
osnovne šole. Vsakokrat so obiskovalci od-
šli domov zadovoljnih obrazov in s še bolj 
čudovitim, izpolnjenim notranjim občut-
kom.            milena bradač

Tudi sedanji adventni čas, božično pričakova-
nje, je lep, oseben in družinski dogodek. Poln 
tihega pričakovanja in tihega hrepenenja. Tako 
je bilo tudi tistega davnega 1872 leta v Tržiču, 
kjer se dogaja zgodba. Kaplan Jakob Aljaž 
prejme pismo prijatelja Grubarja iz Ljubljane, 
ki pismu priloži note in besedilo nemške pe-
smi, danes vsemu svetu znane kot Sveta noč, 
v izvirniku Stille Nacht. Skozi igro smo dožive-

Z enotnostjo Slovencev o samostojni poti 
Slovencev v lastni državi smo se 23. decem-
bra 1990 odločali na plebiscitu. Na plebisci-
tu (referendumu) nas je prek 85 % volivcev 
glasovalo za samostojno Republiko Slove-
nijo. Dan samostojnosti in enotnosti pra-
znujemo na dan razglasitve glasovanj na 
referenduma o samostojni in svobodni Re-
publiki Sloveniji 26. decembra vsako leto.                 
danilo kastelic

26. decembra goduje sv. Štefan, ki ga krščan-
sko občestvo praznuje in spoštuje kot zašči-
tnika domačih živali. V Šentvidu je še posebno 
slovesno na Štefanovo, saj v domači cerkvi sv. 
Vida župnik Andrej Svete daruje sveto mašo, da 
bodo domače živali zdrave v prihodnjem pri-
hajajočem letu. Na stranskem oltarju v cerkvi 
sv. Vida stoji podoba sv. Štefana. Konjerejsko 
društvo Lukovica vsako leto pripravi svečani 
prihod konjenice pred cerkev sv. Vida. Tam se 
živinorejci in ljubitelji domačih živali udeleži-
jo svete maše. Blagoslovitev konj po maši se 
je udeležilo 47 lastnikov konj, ki so pripeljali 
svoje živali na žegenj v Šentvid. Prek 200 ljudi 
je spremljalo blagoslov konj. S posebnim nav-
dušenjem in zvedavostjo so otroci opazovali 
jezdece na konjih, lepo okrašene zapravljivčke, 
dolgonoge kasače ter ponije. Nekateri otroci 
so zbrali korajžo in tudi zajahali ponije.
Praznovanje dneva samostojnosti in enotnosti 
Republike Slovenije na Štefanov dan je postal 
že običaj, saj so ga ljudje res dobro sprejeli. 

Dan samostojnosti in enotnosti Slovencev
Zato je prav, da Konjerejsko društvo Lukovica 
nadaljuje in ohranja to tradicijo, saj od njego-
ve ustanovitve zdaj mineva že petnajsto leto. 
Po opravljeni blagoslovitvi konj so člani dru-
štva za vse navzoče pripravili topel čaj. Ljudje 

so si pod vaško lipo, staro kot svobodna in 
samostojna Slovenija, voščili novo in zdravo 
leto 2010. Ker velja rek, da se morajo poravnati 
vsi dolgovi do sv. Štefan za minulo leto, so to 
mnogi tudi storili ali si vsaj segli v roke. Bitje 
šentviškega zvona in pritrkovalcev v zvoniku 
je naznanjal odhod konjenikov in občanov na 
praznično kosilo.

Luč božične noči li, kako mu je uspelo z veliko iznajdljivosti in 
potrpljenja pripraviti domače pevce, da so jo 
zapeli že za takratni božič. Seveda pa jo je mo-
ral posloveniti, kajti Tržičani je niso želeli peti 
v tujem jeziku. Odlični igralci, lepe božične in 
druge ljudske pesmi so skozi igro prepevali 
ljudski pevci iz Krašnje pod vodstvom Magde 
Kreft, mala pesmica Brina je pobelila predsta-
vo s svojo mlado nedolžnostjo, Nina je vezno 
besedilo nežno vpletala v predstavo in Gregor 
je bil čudovit kaplan Aljaž. In na koncu skupaj 
zapeta Sveta noč, ki je bila krona predstave. 

Ivan Sivec si je ogledal predstavo in bil vidno 
ganjen. Čeprav so jo igrali že nešteti drugi 
igralski ansambli, je rekel, da mu je bila tokra-
tna izvedba zelo všeč. Prav posebno pa so ga 
navdušile pesmi krašenjskih ljudskih pevcev, 
izmed katerih je nekatere tokrat slišal prvič, 
čeprav pravi, da jih pozna res veliko.

Čeprav se že bliža konec januarja, je bilo vno-
vično doživetje božičnega časa lep, nežen in 
nepozaben, topel spomin, ki nas bo grel v srcu 
tja v pomladne dni.
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V sredo 23. decembra 2009 je v 
telovadnici Oš Janka Kersnika na 
Brdu potekal dobrodelni božični 
koncert. Nastopili so štirje zbori: 
otroška pevska zbora Cicibani in 
Kresničke, mladinski pevski zbor 
Ciklamen ter komorni zbor Fran-
ceta Marolta. Sodeloval je tudi 
Pihalni orkester Glasbene šole 
Domžale iz oddelka Brdo pod 
vodstvom Tomaža Pirnata, ki je 
tudi s klavirjem spremljal zbore. 
Predstavile so se tudi plesalke 
iz izbirnega predmeta ples, ves 
program pa je bil podprt z recita-
cijami in diaprojekcijo.
ema meden

Koncert je bil dobro obiskan in iz 
vseh strani zelo pohvaljen, saj sta 
se glavni organizatorki Simona 
Zaveršnik in ravnateljica Brigita 
Nojič s sodelavci zares potrudili, da 
sta pripravili čudovito praznično 
vzdušje. Prireditev je odlično pove-
zovala Eva Pezdirc, z diaprojekcijo 
je program spretno spremljal bivši 

Veliki dobrodelni koncert na Brdu

Sneži, sneži …
Kaj ni več zdaj, ko tiste dni,
ko betlehemska zvezda mila 
ljudi in svet je prerodila?

Sneži, sneži …
Kaj luč nikjer več ne gori?
Kje so ognjišča za družine?
Kaj nič ne sveti v temine?

Z božičnim sporočilom v novo desetletje

čisto v zadnjih dneh prejšnjega 
leta smo se sestali vsi, ki dogod-
ke in dogajanja, ki se zgodijo v 
tako imenovani podjetni regiji 
(občine Domžale, Kamnik, Men-
geš, Trzin, Komenda, Lukovica, 
Moravče) prenašamo na papir in 
jih preko časopisov in občinskih 
glasil prenašamo v vaše domo-
ve. Prvič smo se v tej zasedbi 
sestali pred dobrima dvema le-
toma, odslej se vsakih nekaj me-
secev srečujemo v drugi občini. 
Vsako srečanje izkoristimo tudi 
za boljše spoznavanje občine 
gostiteljice, s svojim obiskom 
pa nas praviloma počasti tudi 
župan ali njegov namestnik.     
katarina karloVšek

Tokrat nas je v občini Lukovica 
gostila Tanja Šubelj na Domačiji 

Peto srečanje urednikov lokalnih glasil 
in novinarjev podjetne regije

Licitacija na 
Trojanah
Kot vsako leto so se tudi letos 
17. januarja v Podzidu po maši 
zbrali na tradicionalni dražbi 
krač. Zbrani denar je namenjen 
vzdrževanju cerkve. Na Tro-
janah ta običaj neprekinjeno 
vzdržujejo že stoletja. Letos je 
dogajanje spremljalo idilično 
vreme za ta čas, saj je močno 
snežilo.
AnAmArie Ocvirk

učenec naše šole Janez Meden, za 
zvok pa je poskrbel Primož Sušnik. 
Prireditev je izzvenela tudi kot slo-
vo dolgoletni šolski psihologinji Ju-
liji Pelc, ki odhaja na novo delovno 
mesto. Obiskovalci koncerta so bili 

zelo navdušeni nad kakovostjo pe-
tja šolskih pevskih zborov in vsebi-
no pesmi oziroma recitacij. Upam, 
da bo koncert postal tradicionalen, 
saj je navdušil tako nastopajoče kot 
gledalce.

Rus, ki se je v dobrem letu dni iz 
običajnega gostišča prelevila v 

pravi hram kulture in prireditveni 
prostor z bogatim dogajanjem, 

pridružil se nam je tudi župan 
Matej Kotnik. Ob kulinaričnih 
dobrotah iz blagovne znamke 
Zakladi Črni graben, v kateri se 
združujejo kmetje, gostinci, pod-
jetniki ter društva občine Luko-
vica, smo drug drugemu zaželeli 
veliko prijetnih tem in dogodkov 
v letu 2010.

Gradnik)

V duhu vedno prenavljajoče se 
betlehemske zgodbe so prvo 
desetletje novega tisočletja spet 
zaokrožili božični koncerti Šent-
viškega zvona, ki je z vrelci naj-
lepših harmonij obogatil globlje 
doživljanje najlepših praznikov; 

najprej je napolnil cerkev doma v 
Šentvidu, nato je vtisnil romantič-
ni ton jaslicam na prostem v Kra-
šnji, zvončkljal pa še v Semiču, v 
Mekinjah in nazadnje v Motniku. 
Enoletno prekinitev tradicional-
nih božičnih nastopov zaradi lan-
ske jubilejne obremenjenosti (20-
letnica zbora) so pevke in pevci 

občutili kot praznino in ji skupno 
z zborovodjem Karlom Leskov-
cem in predsednikom Darkom 
Stupico napovedali nov poudarek 
v naslednjih programskih usmeri-
tvah. Čeprav je vsako leto potreb-
nih več organizacijskih naporov 
in iznajdljivosti, je po uspelih na-
stopih notranje zadoščenje toliko 
večje. 

To pevsko kulturno delovanje pa 
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je v novi pevski sezoni nadgrajeno z vključe-
vanjem številnih novih, mladih pevcev, iz sre-
dnješolskih in študentskih vrst. Ta mlada čista 
grla usklajujejo svoje študijske obveznosti s 
kakovostno izkoriščenim prostim časom, kar 
je zanesljiva duhovna in intelektualna naložba 
za njihov celostni osebni razvoj. Slovenska pe-

 Kot solo pevci so se poleg že »utrjenih« solistov, 
Bernarde Pavlič in Toneta Zajca, letos preizkusi-
li tudi Zdenka Stupica, Eva Pezdirc ter tenorist 
Matej Avbelj, ki bodo s svojimi glasovi prav go-
tovo tudi v prihodnje bogatili naše petje.

Petje, tokrat ob orgelski spremljavi prof. Marije 
Holcar, je bilo povsod zelo toplo sprejeto, naza-
dnje je svoj čar dodala še slikovita zimska idila.

Božične pesmi so se z besedilom zlile v harmo-
nično celoto, ki jo je zaokrožila sporočilnost be-
tlehemske zgodbe: družina je kot nedotakljiva 
civilizacijska vrednota in temeljna celica člove-
ške družbe v vsakem času; sestavljata jo oče 
in mati, vsak s svojo nenadomestljivo vlogo. 
Vsi ostali poskusi vodijo v nravstveni razkroj, v 
zmedene črepinje lažne svobode, ki jih človek 
ne more več sestaviti, kadar se upre naravnim 
zakonom. Presvetlimo ledeni mraz človeške se-
bičnosti s svetlobo betlehemske zvezde.

S temi upanji vam, spoštovani prijatelji, vošči-
mo dobro in mirno leto 2010, v pričakovanju 
novih razveseljujočih srečanj.

mojca stoschitzky

Decembrski dnevi so še posebno zanimivi na 
ekološki kmetiji Pr' Matožet v Krašnji. Že se-
dem let ob božiču izdelajo jaslice iz ličkanja, 
ki jih postavijo na ogled pod kozolec pred 
hišo in organizirajo kratko kulturno prireditev. 
Pr' Matožetovih so tako 27. decembra božič-
ne pesmi zapeli člani MePZ Šentviški zvon in 
ljudski pevci iz Krašnje. Člani šestčlanske dru-
žine pa so ob tem vse obiskovalce pogostili z 
domačimi dobrotami. Toplina in prijaznost, ki 
vsakemu polepša praznične dni.  
leon andrejka

Prijetno praznično druženje Pr' Matožet

sem zna še vedno osvajati, navdihovati s svojo 
naravno močjo in ob primerni motivaciji bo-
gatiti notranji svet novih generacij. Z domačo 
pesmijo, posvetno ali obredno, so se istovetili 
rodovi Slovencev, pa tudi danes mlade obrača 
k sebi in k vrednotenju prave lepote, če so jo 
le zmožni najti.

Dobrodelni koncert
Nedeljo 20.12.2009 smo kmečke žene Luko-
vice pod vodstvom Majde Kreft in pokrovi-
teljstvom občine Lukovica organizirale do-
brodelni koncert. Bil je kar dobro obiskan. 
Pevski zbor kmečkih žena je pel ljudske 
pesmi. Uro in pol programa so napolnile 
še recitacije in zvoki harmonike. Anže pa je 
pripravil tudi skeč, ki je dobro nasmejal vse 
obiskovalce. Po končanem koncertu pa so 
žene pripravile še manjšo pogostitev za vse 
obiskovalce.
kmečke žene
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Godba Lukovica je v decembru 2009 pripra-
vila tradicionalni novoletni koncert, ki je bil 
že deseti po vrsti. Tako kot v lanskem letu je 
tudi tokrat 45-članski orkester praznične dni 
z glasbo obogatil trikrat, in sicer v Blagovici, 
Lukovici ter šentvidu.          leon andrejka

Godbeniki so se na koncert pripravljali štiri me-
sece in imeli v decembru vaje kar trikrat teden-
sko. Razumljivo, saj vsako leto pripravijo pov-
sem nov program skladb. Te so bile tudi tokrat 
izbrane za ljubitelje različnih zvrsti glasbe, ki so 
dodobra napolnili vse dvorane.

Prvi del programa je bil tako v znamenju naro-
dno-zabavne glasbe, saj so se godbeniki spo-
mnili legendarnega slavnega Slavka Avsenika, 

Novoletni koncert 
Godbe Lukovica

ki je v letošnjem letu praznoval 80 let in v nje-
govo čast ter na veselje številnih obiskovalce 
zaigrali Slovenske pozdrave, Resje že cvete in 
Lovsko koračnico. 

Lukoviška godba že vse od nastanka velik 
poudarek namenja vključevanju mladine 
v svoje vrste in jim daje priložnost za glas-
beno udejstvovanje. Na koncertu so se tako 
trije mladi glasbeniki, ki sicer že dlje delu-
jejo v orkestru, v skladbi Fideles trio pred-
stavili kot solisti: Andraž Repanšek – tuba, 
Matej Avbelj – krilovka in Avguštin Gales – 
tenor. 

Kot gostje tokratnega koncerta so nastopili 
člani Društva ljubiteljev harmonike iz Godiča, 

ki so z ritmi narodno-zabavne glasbe zaključili 
prvi del programa. Drugi del je bil še bolj razgi-
ban. Začeli so ga s skladbo El Bimbo, poznano 
iz komične serije Policijska akademija. Nato pa 
sta sledila venčka rock in pop melodij The best 
of Queen in The cream of Clapton. V slednjem 
so številni obiskovalci lahko uživali v melodijah 
skladb Wonderful Tonight, Layla in Tears in he-
aven. Kot predzadnjo skladbo je orkester izve-
del enega od najbolj znanih in najbolj izvajanih 
muzikalov Andrewa Lloyda Webbra Fantom iz 
opere. Za konec pa je prazničnem času primer-
no sledil še Silvestrski poljub.

To je bil torej že deseti novoletni koncert God-
be Lukovica. Če se ob tem jubileju ozremo 
nazaj, je bilo storjeno ogromno. Članstvo se 
je zelo povečalo, saj se je samo v lanskem letu 
orkestru priključilo sedem mladih glasbenikov. 
Lukoviška godba zveni vse bolje, izvaja bolj 
zahtevne skladbe in se tako, kljub še ne de-
setletni zgodovini koncertov, približuje or-
kestrom z daljšo tradicijo.
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Glasba je že od nekdaj povezovala ljudi, ne 
samo v naši dolini, temveč povsod po Slove-
niji in v svetu. V Planinskem društvu Blago-
vica je že nekaj časa tlela ideja, da bi združili 
glasbo naše okolice in povabili zbore ter vse, 
ki se ukvarjajo s petjem, da se predstavijo na 
istem odru. Zamisel je dobila svoja krila in za-
čele so se priprave. 
maja pustotnik

načelnica kulturnega odseka pd blagoVica

Ker sem načelnica kulturnega odseka v društvu 
in je bila zamisel moja, sem seveda zato glavna 
in odgovorna organizatorica, kar pa mi predsta-
vlja velik izziv. Z veseljem se lotim dela. Seveda 
pri tem nisem sama. Skupaj z vsemi, ki so mi 
pomagali, nam je uspelo pripraviti vse potreb-
no za koncert, ki smo ga poimenovali »Zapojmo 
skupaj«.

Pride sobota, 19. 12., zunaj močno sneži, pokraji-
na je pravljično pobeljena in če bi bil to običajen 
dan, bi bila navdušena. Naj pade veliko snega, 
naj pobeli vso dolino. Tokrat pa ni tako. Mislim 
samo na to, da lahko sneg prepreči gostom in 
še huje, nastopajočim, da pridejo na koncert. 
Pozno popoldne le preneha snežiti in od srca se 

Koncert »Zapojmo skupaj« v Blagovici
mi odvali velik kamen, ko na generalki vidim, da 
so vsi nastopajoči prisotni. Še zadnji napotki in 
potem bo šlo zares.

Ura se približuje začetku in prvi gostje že priha-
jajo. Praznih klopi v dvorani je počasi vse manj. 
Z velikim veseljem opazujem, kako se dvorana 
napolni do zadnjega kotička. Še nekaj minut 
počakamo, nato pa se začne. Srce mi divje utri-
pa in pritisk narašča, ko povezovalca stopita na 
oder. Želim si samo, da bi vse lepo teklo. Ko prvi 
zborček odpoje svoje pesmi, gostje navdušeno 
ploskajo in sledi že naslednji zbor. Takrat pravza-
prav lahko šele zadiham. Zdaj vem, da bo vse v 
redu. Vsi smo se zelo potrudili in vem, da bomo 
na odru dali vse od sebe. Po slabi urici petja, plo-
skanja in vmesnih besed, se bližamo koncu. Da 
bi presenetili goste v dvorani, za konec še vsi na-
stopajoči stopimo na oder in skupaj zapojemo 
znano Šifrerjevo pesem, Za prijatelje. Spet sledi 
navdušeno ploskanje v dvorani.
 
Uradni del koncerta je končan. Goste in nasto-
pajoče povabimo na prigrizek in pijačo ob prije-
tnem klepetu. Med tem se pomešam med mno-
žico in zbiram vtise. Zaenkrat same pohvale in 
zadovoljstvo. Večkrat celo slišim, da bi lahko bilo 

več takšnih prireditev v Blagovici, naj to še kdaj 
ponovimo. Pohval sem vesela, pa vendar me ne 
presenečajo. Vem, da je bil koncert lep, saj so bili 
vsi nastopajoči ODLIČNI. 

Znova imam priložnost, da se lahko zahvalim 
vsem nastopajočim (otroški pevski zbor POŠ Bla-
govica, Ljudski pevci iz Blagovice, družina Pusto-
tnik, otroško-mladinski pevski zbor župnije Bla-
govica, Cerkveni zbor župnije Blagovica, družina 
Slapar in Kralj ter družina Šinkovec), obema po-
vezovalcema (Leon Lavrič in Urša Urankar), vsem 
gospodinjam, ki so napekle pecivo, dekletom, ki 
so pomagala pripraviti prigrizek, vsem ostalim, 
ki so oziroma ste kakorkoli pomagali pri izvedbi 
koncerta, Planinskemu društvu Blagovica, ki je 
podprlo idejo kulturnega odseka in vsem priso-
tnim omogočilo prijeten večer, ter nenazadnje 
vsem gostom, ki ste s svojo prisotnostjo nasto-
pajočim polepšali večer in nam vsem dali vedeti, 
da naš trud ni bil zaman.
 
Še se bomo trudili, saj ste nam pokazali, da si 
želite tovrstnih prireditev v Blagovici. Lahko vam 
rečem le, da se nam pridružite tudi naslednjič, 
saj boste le tako lahko izvedeli, kako vas bomo 
presenetili in kaj smo pripravili za vas.

Stopili smo v leto 2010, a spomini se vračajo 
na doživetja naših upokojenskih potepanj 
po Sloveniji v minulem letu.
za du lukoVica zapisal silVo cerar.

Prvi izlet v marcu 2009 smo usmerili v FURLA-
NIJO - JULIJSKO KRAJINO, v Gradež, na otok 
Barbano in Oglej. Prijeten sončen dan je bil, ko 
smo se v Gradežu vkrcali na barko in odpluli 
na otok Barbana. Zgodovino božjepotnega 
Marijinega svetišča nam je predstavil pater v 
slovenskem jeziku. Po krajšem sprehodu po 

Dobro smo izbrali

Izleti Društva upokojencev Lukovica v letu 2009
parku na otoku smo se vrnili v Gradež. Mestu 
pravijo tudi »Otok sonca«. V antiki pa je bil 
Gradež pristanišče za Oglej. Prava paša za oči 
je Oglej – antična Akvileja! V blišču mozaikov, 
ki se lesketajo od Ogleja do Ravene, smo spo-
znavali burno dobo, ko smo se Slovenci začeli 
uveljavljati kot politični dejavnik. Talni mozaiki 
v Poponovi baziliki so nam približali zgodbe 
Stare zaveze iz časa po letu 313 po Kristusu. 
Polni prečudovitih vtisov smo se molče peljali 
mimo Palmanove do Gonarsa, kjer je bilo med 
drugo svetovno vojno civilno in vojaško tabo-

rišče. Mogočen spomenik, ki v človeku odpira 
mnoga razmišljanja.

Aprilsko muhasto vreme nas na našem drugem 
izletu ni oviralo. Ta dan je za nas sijalo sonce. Šli 
smo v BELO KRAJINO, po dolini reke Krke, So-
teske, Občice v Semič in Metliko. Prva postaja 
Žužemberk, ogled gradu in skodelica kave. Z 
vodičem, ki se nam je pridružil v Soteski, smo 
obnavljali zgodovino gradu, si ogledali še Hudi-
čev Turn in muzej Bistra. V Občicah je našo po-
zornost pritegnila maketa vasi, kjer so pred dru-
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Moto klub Rokovnjači vabi v so-
boto, 13. februarja, na zdaj že tra-
dicionalni paralelni spust s ple-
žuhi. Tudi letos bo dogajanje na 
smučišču Kandrše v Vidrgi. Obi-
skovalce bodo zabavali atraktivni 
gostje, tekmovalce pa čaka pravi 
športni dogodek z nagradami za 
najboljše. In ker bo letošnji spust 
prav na pustno soboto, maškare 
čaka še posebno presenečenje! 
mk rokoVnjači

Letošnji spust s pležuhi je že šesti 
po vrsti. V MK Rokovnjači smo se 
namreč pred leti odločili, da pope-

(S)pust 
s pležuhi

strimo dogajanje tudi pozimi, ko 
vreme sicer ni ravno primerno za 
motoriste. Prireditev dobiva vsako 
leto večje razsežnosti, tako med 
tekmovalci kot tudi med gledalci. 
Res je, da nam vreme ni ravno vsa-
ko leto najbolj naklonjeno, ampak 
kljub temu se vedno trudimo, da 
prireditev profesionalno izpeljemo. 
Za to poskrbijo tekmovalci, ki po-
kažejo na snegu svoje bolj ali manj 
mojstrske vožnje s pležuhi , prav po-
sebna paša za oči pa so tudi doma 
narejeni pležuhi, v katere nekateri 
res vložijo kar nekaj svojega časa 
(in tudi denarja), da jih potem lahko 
občudujemo na snežni strmini. Se-
veda so najizvirnejši pležuhi vsako 
leto tudi nagrajeni. Za pravo zaba-
vo vedno poskrbijo tudi atraktivni 
gostje: od glasbenih in plesnih točk 
do vratolomnih voženj z motorji in 

Najizvirnejši pležuh na lanskem tekmovanju

štirikolesniki po snegu. En dan pred 
prireditvijo (v petek, 12. februarja ob 
18.00) je tudi uradni trening za vse, 
ki želite svojo vožnjo s pležuhom 
preizkusiti še pred uradnim delom. 
In kot rečeno – letošnji spust se bo 
zgodil prav na pustno soboto, zato 
se obeta še več smeha in zabave. 
Poleg edinstvenih pležuhov, bodo 
zagotovo prava paša za oči tudi tek-
movalci v pustnih kostumih. 

Za konec torej še enkrat: vabljeni 
vsi – stari, mladi, otroci, družine, 
radovedne babice in aktivni dedki, 
športni navdušenci, sosedi, prijate-
lji, znanci, vsi, ki uživate v pustnih 
norčijah, in tudi tisti bolj resni … 
Vidimo se na pustno soboto, 13. 
februarja, ob 16.00 na smučišču 
Kandrše. Najbolj veseli smo prav 
domačih navijačev in tekmoval-
cev!

go svetovno vojno živeli priseljeni 
Nemci. Na poti do Semiča so nas 
božali sončni žarki, ki so se razlivali 
po zelenih dolenjskih hribčkih z 
vinsko trto in prečudovitimi šopki 
dreves cvetočih češenj. Ob poku-
šini belokranjskih vin in drugih 
dobrot ter ob zvokih harmonike v 
semiški zasebni vinski kleti smo se 
kar neradi odpravili proti Metliki. 
Tu smo pogledali gasilski muzej in 
na »Prepihu« posedli na zasluženo 
kosilo.

Na majskem izletu smo obiskali 
POSAVJE. Mimo Celja ob Savinji 
do Zidanega Mosta in do Radeč na 
Savi na splavarjenje. Po njihovem 
običaju smo na splavu »izšolali« 
našega Lojzeta, ki je izpit za spla-
varja odlično opravil. Koliko smeha 
ob dobri jedači in pijači. V cerkvi v 
Radečah nam je zgodovino cerkve 
in kraja opisal župnik. Zapeli smo 
mu lepo pesem (imamo kar nekaj 
dobrih cerkvenih pevk in pevcev), 

dali sušilnico sadja. Jedli smo suhe 
hruške in pečeno češpljevo kašo s 
kompotom. Kako okusno! Pot smo 
nadaljevali na Trubarjevo domačijo, 
obiskali muzej, ribniško cerkev sv. 
Štefana in spominski park.

Oktober – IZLET V NEZNANO. Kar 
hitro smo uganili, da potujemo v 
Slovenske Konjice. Ogled mesta, 
obisk zagnanega čebelarja, v sta-
rem gradu še degustacija in pre-
poznavanje čajev, v bližini mesta 
ogled vrtnarije. Izlet je bil pravo 
doživetje.

November je mesec mladega vina. 
Sveti Martin trka na vrata. Na mar-
tinovanje jo mahnemo v BELO 
KRAJINO – našo priznano vino-
rodno pokrajino. V deželo, ki ima 
ogromno belih drevesnih lepotic. 
Občudovali smo jih. Naš cilj je bil 
Semič. Z vodičko smo se sprehodi-
li po mestu, pokušali šampanjec v 
kleti Šampanija in občudovali sliko-
vit kraški izvir reke Krupe. Utrujeni? 
Ne, saj gremo še na martinovanje. 
Ne boste verjeli, upokojenci smo 
se v Težkih Vodah pri Črnomlju po 
kosilu kar pošteno »zavrteli«.

Naj vam izdam še zadnjo skrivnost. 
V decembru smo silvestrovali v 
RIBNICI. Glasba, ples, pa »Rib'nčan 
Urban«, vabljiva hrana in pijača! In 
dobrote, ki so jih napekle naše čla-
nice! Čudovito!

A ko je najbolj prijetno, je treba 
končati. DOBRO SMO IZBRALI! Za 
vsa lepa doživetja velja zahvala Jel-
ki Maselj in Stani Stopar. Zahvala pa 
naj se sliši tudi za vse tiste članice 
in člane, ki nas razvajajo z domačim 
pecivom, pa tudi tistim, ki skrbijo 
za dobro voljo, jutranjo vročo ka-
pljico ali pridno pobirajo evrčke za 
naše stroške. Hvala šoferju Vinku za 
umirjeno in srečno vožnjo. Pa sreč-
no tudi v letu 2010.

izda recepta! Že od daleč pa nas je 
vabil Prem, kjer smo si ogledali že 
kar lepo obnovljeni premski grad in 
obiskali Kettejevo rojstno hišo. Kosi-
lo smo imeli v Dolenjskem potoku v 
gostilni Potok. Tu so nas čakale tudi 
češnje, češnje …, tako rdeče, črne, 
debele in sladke.

Med počitnicami v avgustu se je 
skupina naših članov skupaj z lju-
bljanskimi upokojenci odpravila na 
izlet na GROSGLOCKNER. Potovali 
smo skozi predor Karavanke, mimo 
Beljaka po dolini Moll. V daljavi se je 
bohotil, obsijan s soncem in z belo 
snežno kapo, Grosglockner. Na viši-
ni 2504 m smo izstopili iz avtobusa. 
Objel nas je vrvež turistov. Peš do 
ledenika, lenarjenje na soncu, foto-
grafija s svizcem in že smo se vračali 
proti domu. Čudovit dan!

Jesen, s paleto čarobnih barv, nas 
je v septembru povabil na DO-
LENJSKO. V Gradežu smo si ogle-

on pa nas je povabil na domačo 
kapljico belega vina. Dobre volje ni 
manjkalo tudi, ko smo se pripeljali 
v vasico Svibno. Kar nekaj se nas 
je povzpelo na sam vrh, kjer so še 
ostanki nekoč mogočnega gradu. 
Počitek s kosilom se nam je po na-
pornem dnevu kar prilegel.

Češnje, češnje … Vsako leto gremo 
v juniju po češnje. To pot smo izbrali 
BRKINE. Od Divače prek Motovuna, 
kjer je izhodišče za mogočne Ško-
cjanske jame, pa naprej po hribovi-
tem flišnem otoku, po sodobni sle-
menski cesti – osrčje Brkinov – do 
Harij in Ilirske Bistrice. Zanimiv je bil 
sprehod in ogled mesta ob lizanju 
najboljšega sladoleda. Povzpeli smo 
se do izvira Sušca in ugibali, koliko 
mlinov in žag je nekoč poganjala 
reka Bistrica. Odpeljali smo se še v 
vasico Vrbica na kozjo farmo. Kako 
zapeljive so bile dobrote iz kozjega 
mleka in domače pecivo. In prava 
brkinska »rakija«, za katero nihče ne 
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Lukoviški zbor je v zadnjem 
času aktiven kot že dolgo ne. 
Po tem, ko so pred dobrim me-
secem sodelovali pri opereti 
»Miklavž prihaja«, so obenem 
naštudirali božično mašo in tri 
koledniške pesmi za priboljšek.
rok aVbelj, Foto; djd

Tako je zbor najprej sodeloval 
pri maši v Domžalah, in sicer 

MoPZ Janko Kersnik zapel pri treh mašah.

Na prvi novoletni dopoldan smo se zbrali ribiči RD Črni graben in začeli  tra-
dicionalno 12. novoletno ribarjenje. Kljub dežju, ki nas je spremljal, se nismo 
vdali in upali smo, da bomo prvo ribo ujeli do 12. In res je prijela pri Bojanu 
Lončarju, ki mu je ribo po dolgi borbi in utrujanju le uspelo privleči iz vode 
ob 11.30. Kot naša ribiška tradicija veleva, mora ribič ulovljeno ribo poljubiti 
in jo izpusti nazaj v vodo. Le tako ga bo spremljala ribiška sreča v novem letu. 
No po tem dejanju so sledili stiski rok ribičev in najboljše želje v novem letu 
2010. Nato smo vsi skupaj nazdravili in se veselili krsta in dobrega ribiškega 
prijema v novem letu.
danilo kastelic

16. januarja, naslednji dan pa 
zjutraj v župnijski cerkvi Marije 
Vnebovzete na Brdu in zvečer 
še pri Frančiškanih v Ljubljani. 
Repertoar so sestavili prete-
žno iz pesmi skladatelja Janeza 
Močnika, čeprav to najprej niti 
ni bilo načrtovano. Predvsem 
lepa je »Ta stara božična«, ki je 
peta v staroslovenskem jezi-
ku. Zbor je »formo« stopnjeval 

Peli so tudi na Brdu.

Pevci pred razpoznavnimi jaslicami pri Frančiškanih

Prvi novoletni ribiški ulov

iz maše v mašo in kar škoda je, 
da se je mini turneja tako hitro 
končala. Da je zbor pel ubrano, 
gre zahvala vsem, predvsem 
zborovodji Igorju Velepiču. No, 
morda pa se zboru uresniči želja 
in bodo naslednje leto pripravili 
pravi božični koncert, v polnem 
obsegu. Tokratno mini turnejo 
sta moško petje obogatili zelo 
dobri pevki solistki, sopranistka 

Urška Pavli in altistka Danaja Ko-
ren, ki sta se z lukoviškimi slavčki 
uspešno ujeli, tudi njima gre pri-
srčna zahvala.
Želja po božičnem koncertu se 
bo lažje uresničila tudi zato, ker 
so v zadnjem mesecu k zboru 
pristopili trije novi člani in vse-
kakor obogatili ekipo. V zboru je 
čutiti pozitivno energijo, kar je 
pravzaprav nekaj normalnega, a 
dandanes ravno tu marsikje škri-
pa. Z novimi močmi in izkušeni-
mi pevci zbor ubira svojo pot že 
48. sezono.
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Pozdravljeni. Pozdravljeni v mladem letu 2010. 
V lepi, hladni in predvsem beli zimi, kakor se tudi 
spodobi za ta letni čas. Ste se že utirili v ustaljeni 
vsakodnevni delovni ritem? Se spominjate, kaj se 
vas je lani posebej dotaknilo ali pa že letos? Mene 
se je ravno tale trenutek, na tale nedeljski večer, 
dotaknil glas odlične pevke Mance Izmajlove in ba-
letni plesalci, tako lahkotni so, kot nežne snežinke v 
hladnem, zimskem večeru.

Kaj pa se me je dotaknilo lani? Veliko stvari, veliko 
majhnih, drobnih dogodkov in pozornosti. Tudi 
žalostnih in sramotno neskrbnih stvari se me je do-
taknilo ter me spet in spet opomnilo, da se svet ne 
vrti vedno v pravi smeri. 

No, ker se januarja po navadi še ne dogaja kaj po-
sebnega, razen občutne podražitve goriv, bom z 
vami podelila nekaj lepih dogodkov, ki so se mi ali 
pa vsem nam primerili lansko leto, poleg nekaj res 
izjemno lepih in prisrčnih voščil ob pravkar minulih 
praznikov. Zelo lepo se mi je zdelo, ko sem na svoji 
službeni poti po občini opazila drobno pozornost 
nekaterih občanov, ki so se s simboličnim, malim 
darilom spomnili tudi na ljudi, ki odvažajo naše 
smeti. Dotaknila se me je prijaznost fantov in mož, 
ki so mi kar sredi vaške ceste oprali avto. Hvala. Ve-
liko mi pomeni prijazen pozdrav in še bolj prijazna 
ter spodbudna beseda iskrenih ljudi. Kar precej jih 
je, ki se jim sedajle prav lepo zahvaljujem. Ne smem 
pozabiti tudi vseh tistih, ki se neizmerno trudijo, 
da bi naša občina bila prepoznavna tako na kul-
turnem, športnem, umetniškem in gospodarskem 
področju. Pa vsi tisti posamezniki ali skupine, ki sa-
moiniciativno poskrbijo za naše čistejše okolje, za 
našo naravo in skupni zrak, ki ga vdihavamo. Tudi 
v naši vasi, pa na Prevojah in še kje, vsem, tudi nei-
menovanim, hvala. Hvala vsem na občini Lukovica, 
vsem njenim svetnikom, vsem službam. Vem, ni 
nam vedno vse po volji, vse prav, ampak verjamem, 
da se trudijo, vsak na svoj način, in verjamem, da ne 
vedno samo za svoj in bližnjega interes.

Včasih se zgodi, da prispevek popravljam, včasih 
kar na vrat na nos oddam, včasih pa ga medim ne-
kaj dni. Tokrat sem ga in tako dočakala predstavitev 
in podelitev Slovenka leta. Priznam, sprva sem bila 
razočarana nad izborom Katarine Kresal, ministrice 
za notranje zadeve. Pa sem začela razmišljati še z 
drugega zornega kota, ne samo osebnega, izklju-
čila sem osebna čustva. Kresalova ima dovolj visok 
položaj, dovolj pomemben položaj v vladi, politiki, 
da lahko kaj premakne na bolje. Ima priložnost in 
zdaj tudi še obvezo, še močnejšo, kot jo je predsta-
vila na volitvah, da izpolni obljube in zastavljene 
cilje, da gre s pokončno držo naprej, da dokaže, 
da oblast ni samo premetavanje besed, obljub, 
neskončno posedanje v parlamentu in tratenje 
našega denarja. Verjamem, da bomo vestno sledili 
njenim odločitvam.

Še malo in prišel bo norčavi pust. Še malo in začeli 
bomo razmišljati in klicati po pomladi. Še malo in 
res se nas bo, se me bo dotaknila vesna.

Kolumna 
Milena Bradač

Dotakne 
se me

Kot sem zapisala že kar nekaj časa nazaj 
pri opisovanju sebe, velikokrat razmi-
šljam o za življenje popolnoma nepo-
membnih stvareh. Sanjarim in se zaple-
tem v svoje misli in ne najdem vedno 
zaključka. Svoje misli rada delim z do-
mačimi in prijatelji, vendar oni nimajo 
vedno časa za moje neumnosti. Odločila 
sem se, da bom tole svojo misel zapisala 
in jo posvetila meni podobnim sanja-
čem.          anamarie ocVirk

»Kdor z malim ni zadovoljen, velikega 
vreden ni. « Na prvi pogled se morda 

Fotoutrinki:

Bela zima 
v Petelinjeku
Foto: milena bradač  

Zimsko sanjarjenje takoj strinjamo s tem. Zakaj bi nekomu 
namenil več, če ne zna ceniti tistega ma-
lega. Če pa pogledamo malo drugače … 
»Kdor je z malim zadovoljen, velikega 
ne dočaka.« Če se takoj zadovoljiš s tistim 
malim, nikoli ne tvegaš in s tem zmanjšaš 
možnost, da bi dosegel več. Nekaj resni-
ce pa je vendarle v prvotnem pregovoru. 
Znati moraš ceniti tisto, kar že imaš, sicer 
nikoli ne boš zadovoljen. Vedno boš hotel 
več in več.

Upam, da sem vam dovolj nazorno poka-
zala, kako je videti moje sanjarjenje. Vča-
sih zna biti prav razburljivo. Sicer pa čim 
manj razmišljajmo o nepomembnih stva-
reh in uživajmo v resničnem življenju. 

Pa recite, če ni to zimska pravljica.

Niso zadostovale zimske gume. Vidi iz Loga je na pomoč 
priskočil Brane, da sta avtu nataknila še verige.

Da odrasli in otroci lahko v takšnem snežnem metežu 
pridejo domov v svoje vasi Javorje, Log, Gorenje in Suša, 
jim Brane Pustotnik vestno spluži cesto.

Ptički so pozimi hvaležni za hrano.
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Vloga mora vsebovati naslednje podatke: 
- podatke o organizatorju shoda oziroma 

prireditve (osebno ime, naslov stalnega 
ali začasnega prebivališča oziroma pod-
jetje in sedež), 

- podatek o kraju, času in trajanju shoda 
oziroma prireditve, 

- program shoda oziroma prireditve,
- osebne podatke vodje in vodje rediteljev 

(osebno ime in naslov stalnega ali zača-
snega prebivališča) oziroma podjetje in 
sedež ter osebno ime odgovorne osebe, 
če rediteljsko službo opravlja subjekt, ki 
se ukvarja z dejavnostjo varovanja ljudi in 
premoženja, 

- način varovanja shoda oziroma priredi-
tve z navedbo števila rediteljev oziroma 
varnostnikov in njihovo razporeditvijo po 
prireditvenem prostoru, 

- ukrepe, ki jih je za zagotovitev reda, var-
nosti življenja in zdravja udeležencev in 
drugih oseb, varnosti premoženja ter da 
ne bo ogrožen javni promet predvidel or-
ganizator (zapora ceste), 

- morebitne dodatne ukrepe, ki jih organi-
zatorju za večjo varnost ljudi in premože-
nja ter za vzdrževanje reda naloži uradna 
oseba, 

- soglasja pristojnih organov, če tako dolo-

Obvestilo organizatorjem prireditev

Občinska uprava Občine Lukovica je že v minulem letu obveščala organizatorje prireditev o pogojih za pridobitev 
soglasja za izvedbo javnih prireditev v Občini Lukovica. Tokrat vas seznanjamo z novostmi, ki jih predpisuje Zakon 
o spremembah in dopolnitvah Zakona o javnih zbiranjih (ZJZ – C). Z dodatnimi zahtevami zakona, objavljenega 
v UL RS 85/2009, smo organizatorje seznanili ob vložitvi vloge. Z začetkom novega leta pa organizatorje uradno 

obveščamo o novostih zakonodaje, ki zadevajo javne shode in prireditve. Določila 16. c člena Zakona o javnih 
zbiranjih navajajo podrobno vsebino dovoljenja oziroma soglasja, ki se izda organizatorju prireditve ob izpolnitvi 

vseh zahtevanih pogojev. 

Za pridobitev soglasja je treba podati pisno vlogo, ki je na voljo v tajništvu Občine Lukovica in na spletni strani 
občine: www.lukovica.si. 

ča poseben zakon in so sestavni del dovo-
ljenja za shod oziroma prireditev.

Prav tako je treba priložiti tudi soglasje lastni-
ka zemljišča, v kolikor se bo prireditev izvajala 
na zemljišču, ki ni v lasti organizatorja prire-
ditve. Navedeni podatki predstavljajo osnovo 
za izdajo pisnega dovoljenja oziroma soglasja 
za shod oziroma prireditev. 

Vlogo lahko napišete tudi sami, vendar je tre-
ba paziti, da so navedeni vsi zahtevani podat-
ki, ki so podlaga za izdajo soglasja. 

Rok za oddajo vloge je najmanj 15 dni pred 
izvedbo prireditve. Organizator prireditve 
mora sam opraviti prijavo prireditve na Poli-
cijski postaji Domžale.

V kolikor organizator poda tudi vlogo za izda-
jo dovoljenja za začasno čezmerno obreme-
nitev okolja s hrupom, je treba takšno vlogo 
oddati najmanj 30 dni pred izvedbo priredi-
tve. Prireditev je treba priglasiti na UE Dom-
žale in Policijski postaji Domžale. Organizator 
mora priložiti zahtevano dokumentacijo v 
skladu z Uredbo o načinu uporabe zvočnih 
naprav, ki na shodih in prireditvah povzroča-
jo hrup (UL RS, št. 118/05) in Uredbo o mejnih 

vrednostih kazalcev hrupa v okolju (UL RS, 
št.1 05/05, 34/2008 in 109/2009). Treba je 
priložiti še soglasje bližnjih stanovalcev ali 
uporabnikov skupnih prostorov. Tudi ta vlo-
ga je na voljo v tajništvu Občine Lukovica in 
na spletni strani.

Občinska uprava Občine Lukovica je dolžna 
soglasja in dovoljenja za prireditve, v ko-
likor so za to izpolnjeni vsi pogoji, izdati v 
roku 8 dni od prejetja posamezne vloge.

Organizatorje posebej opozarjamo, da so 
dolžni poskrbeti za varnost vseh udeležen-
cev prireditve ter po načelih odškodninske-
ga prava odgovarjajo za vso v času trajanja 
prireditve nastalo in povzročeno škodo na 
prireditvenem prostoru in zunaj njega. 

Na podlagi navedb Policijske postaje Dom-
žale je treba javno prireditev priglasiti 5 dni 
pred samo izvedbo, kar pomeni, da morajo 
organizatorji upoštevati roke za oddajo vlo-
ge pri občinski upravi Občine Lukovica.

občinska upraVa

nina kodrin

Višja sVetoValka za praVne, splošne
in kadroVske zadeVe

Tokrat smo se v podaljšanem bivanju v Blago-
vici odzvali natečaju revije Unikat. Izdelovali 
smo smrečice, ki jih je nato uredništvo revije 
posredovalo domu starejših občanov Tržič, 
kjer so si z našimi smrečicami polepšali pro-
store. Poleg tega smo njihova srca napolnili 
tudi z lepimi željami ob prihajajočem novem 
letu. Ob tem, ko vsi čakamo na darila različnih 
dobrih mož, pa smo mi pomislili na starejše 
ljudi, ki bi bili veseli našega darila. Seveda je 
bila vsaka smrečica posebej unikatna in nare-
jena z ljubeznijo – to šteje, mar ne …
sergeja kosec

»Smrečice smo izdelovali tako, da smo jih preri-
sali. Potem smo jih izrezali in okrasili, jih dali na 
vrvico in poslali v dom starejših občanov v Tržič.« 
(Sara Avbelj, 2. d)

»Smrečice smo naredili za ostarele ljudi. Naredi-
li smo jih iz kolaž papirja in iz kartona. Uporabili 
smo še škarje in lepilo. Na smrečice smo nalepili 
okraske – balončke, zvezdice in snežinke. Upam, 
da bodo veseli naših smrečic.« (Jan Pestotnik, 4. d)

Daj mi poljubček
Dijaki 3. letnika Srednje vzgojiteljske šole so 
pripravili glasbeno plesno dramatizacijo pra-
vljice z naslovom Daj mi poljubček. Uprizorili 
so jo pred božičnimi prazniki v KD Lukovica 
za predšolske otroke. Predstavo smo si ogle-
dali tudi z otroki, ki obiskujejo Cicibanove 
urice. Seveda so bili otroci nad igrico navdu-
šeni, prav tako pa verjetno tudi nad darili, ki 
jih je prispevalo Društvo prijateljev mladine. 
sergeja kosec

Osrečili smo 
ostarele

»Izdelovali smo smrečice za dom starejših obča-
nov v Tržiču. Uporabili smo kolaž papir, škarje, 
lepilo in svinčnik. Na kolaž papir smo obrisali 
smrečice in jih potem okrasili z raznimi okraski in 
verigami. V petek smo nanje napisali lepe želje, 
potem pa jih poslali.« (Tjaša Per, 5. d)
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Gospa Silva Kosec je znana ljud-
ska pevka iz Radomelj. Zelo rada 
ima življenje in z njim povezano 
petje. Pred leti mi je namignila, 
da jo lahko kadarkoli povabim na 
pevsko druženje z otroki, saj zelo 
rada gostuje v vrtcih oziroma šo-
lah. Spomnila sem se njen pobude 
ter jo povabila v naš vrtec. Čez ka-
kšen teden je že bila naša gostja. 
Posebna gostja, ki ob spremljavi 
kitare ter svojevrstni interpretaciji 
ljudskih pesmi izžareva mir, pre-

Silva Kosec – ljudska pevka na 
obisku v Vrtcu Krašnja in Medo

prosto in resnično ljubezen do 
glasbe in vsega, kar ji sporoča glas 
življenja. Za otroke je bila prijetna 
obogatitev dopoldneva, saj jim je 
ponudila pristen stik z ljudskim 
petjem. Ob koncu nam je podari-
la svojo zgoščenko, ki smo je bili 
zares veseli. V imenu celotnega 
kolektiva Vrtca Medo se ga. Silvi 
Kosec iz srca zahvaljujem za njen 
obisk in morda se kmalu spet sre-
čamo.
besedilo in Foto: klaVdija kren

December je mesec praznikov, 
obdarovanj in seveda nenaza-
dnje tudi druženja. 
Prav zato smo imeli družabno 
srečanje za otroke, ki obiskuje-
jo Cicibanove urice na PŠ Bla-
govica, učence, ki so vključeni 
v podaljšano bivanje in tudi 
vse njihove starše. Otroci so si 
izdelali škatlice za Miklavževa 
darila, starši pa so šivali bom-
bažne vrečke za zelišča in čaje, 
ki smo jih nato prodajali na 
novoletnem sejmu. Druženje 
je bilo prijetno, vendar v zelo 
okrnjeni sestavi, saj se je iz 
podaljšanega bivanja srečanja 
udeležila le ena deklica z ma-
mico. Kljub temu dobre volje 
ni manjkalo. Po delavnicah 
smo se vsi skupaj posladkali z 
raznimi dobrotami in ob tem 
malo pokramljali, za kar nam 
po navadi v hitrem vsakdanji-
ku zmanjka časa.

Hvala vsem staršem, ki si vza-
mete čas tudi za takšne oblike 
druženja, in še predvsem vsem 
tistim, ki ste prispevali vse sla-
stne dobrote.
sergeja kosec

Prednovoletna delavnica s starši

Otroci so izdelovali škatlice.

Mame so šivale vrečke za čaje.

Vrtec Krašnja 
na obisku 
pri GD 
Krašnja
Kot vsako leto smo tudi le-
tos obiskali gasilce v Krašnji. 
Tokrat v novembru. Mesecu 
primerno je bilo vreme bolj 
slabo, zato so nas prijazni 

gasilci pričakali kar v njiho-
vih prostorih. Tam so imeli 
otroci možnost spoznati vso 
potrebno gasilsko opremo, ki 
jo potrebujejo pri reševanjih. 
Pogumni so si nadeli čelado 
(občutili so njeno težo) ter po-
tipali velike cevi ... Ob koncu 
so nas gasilci velikodušno po-
gostili s piškoti ter sokom. Sle-
dila je še skupinska »gasilska« 
fotografija. Gasilci, hvala za 
dobro voljo ter čas, ki ste ga 
namenili otrokom. Srečno, 
do prihodnjega leta!
besedilo in Foto: klaVdija kren
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Druženje s Čebelarji
Glede na bližino Čebelarskega centra je obisk 
čebelarjev v Vrtcu Krašnja, Medo ter OŠ Brdo 
naša stalnica. Za dobrodošlico so malčki (sku-
pina »Zvezdice«) nastopali z deklamacijo o 
Bacilih, nato pa smo skupaj z osnovnošolci od 
1. do 5. razreda prisluhnili čebelarjem o mar-
sikateri zanimivosti o čebelah. Osnovnošolci 
so presenetili z odgovori, ki so jih zastavili 
čebelarji. Odprto druženje nas je vse skupaj 
povezalo v sproščeno čebelarsko dopoldne, 
ki si ga bodo otroci zagotovo zapomnili po 
sladkem medu, s katerim so se ob koncu po-
sladkali. Dragi čebelarji, v hvaležnosti do 
vašega srčnega dela in truda vam v priho-
dnjem letu voščimo obilo zdravja, dobro 
letino in vso srečo. 
besedilo in Foto: klaVdija kren 

Dišalo je po kruhu in piškotih
Po starem ljudskem izročilu na božični ve-
čer na mizi ni smel manjkati kruh – v hišo je 
prinašal srečo. Tudi v podaljšanem bivanju v 
Blagovici smo se na dan pred božično-novo-
letnimi počitnicami lotili peke kruha in piško-
tov ter upamo, da nam morda prav to prinese 
sreče v letu 2010.

»V sredo smo pekli kruh. Najprej smo zamesili 
testo. Potem smo ga zgnetli. Oblikovali smo 
ga v venčke. Dali smo jih v pečico. Potem je 
prišla učiteljica Gizela in nam povedala, da so 
to prekmurski pereci. Kmalu smo vdihavali 
vonj po svežem kruhu.« (Tjaša Per, 5. d)

»Moko in vodo smo pregnetli. Potem smo 
delali kače, ki smo jih zavili v venček. Venček 
smo premazali z jajcem in okrasili z makom. Iz 
kuhinje je dišalo po kruhu.« (Sara Avbelj, 2. d)

»Kruh se je pekel 30 minut. Kruh smo obliko-
vali. Kruh smo gnetli. Kruh smo dali v pečico. 
Kruh je vzhajal. Piškote smo oblikovali s po-
močjo modelčkov. Piškoti so se pekli. Za pi-
škote smo naredili košarico. Piškoti so bili raz-
lični. Bili so zelo dobri.« (Jakob Kropivšek, 2 .d)

»Pekli smo piškote. Dajali smo modelčke v te-
sto. Piškote smo pomazali z jajcem in dali gor 
sladkor. Pekli smo jih 10 do 12 minut. Piškoti 
so zelo dobri. Nesli smo jih domov ene par. 
Doma smo vsi poskusili piškote. Vsi so rekli, 
da so dobri. Kruh smo dali vzhajat. Moko smo 
natrosili na mizo in gnetli. Kruh smo zvaljali v 
svaljke. Premazali smo jih z jajcem in potresli 
z makom in ga dali za 30 minut peči. Temu 
kruhu na Prekmurskem pravijo pereci.« (Do-
men Dimic, 4. d)

»Kruh smo dali peči za 30 minut. Na kruh smo 
dali mak. Iz kruha smo naredili venček. Iz ku-
hinje je dišal kruh, ki se je pekel. Kruh je bil 
dober. Piškoti so bili dobri. Na piškote smo 
dali sladkor. Piškote smo naredili iz modelčk-
ov. Piškoti so tudi lepo dišali. Lepo je bilo de-
lati piškote. Vi so rekli, da so bili dobri. Prosil 
sem učiteljico tudi za recept.« (Jan Pestotnik, 
5. d)
prispeVke zbrala sergeja kosec
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PRIJAVA ZEMLJIšč V UPORABI IN 
UREJANJE GERK-ov
Posodobitev sistema GERK-ov, ki je zajemala od-
pravo večine mostičkov, nepotrebnih povezovalnih 
pasov, soležnih GERK-ov in izločitev neupraviče-
nih površin,  so opravili v prvi polovici januarja na 
Ministrstvu za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano 
(MKGP), zaradi česar je prišlo do manjših ali večjih 
sprememb na 66 % vseh prijavljenih površin. To 
dejansko pomeni, da ima večina kmetij spremenjen 
vsaj en GERK in vsi, ki imajo narejene spremembe 
GERK-ov bodo do konca januarja dobili izpis novega 
stanja vključno s seznamom narejenih sprememb. 
Novo stanje si lahko ogledate na dva načina:
• sami preko vpisa svoje MID številke na spletnem 

pregledovalniku http://rkg.gov.si/GERK/viewer.jsp
• ali v pisarnah KSS.

Pregled GERK-ov na lokaciji KSS bo možen v času 
uradnih ur do začetka vlaganja zbirne vloge, to je 
do vključno 3. 3. 2010. Zaradi tega bo na lokaciji v 
Lukovici podaljšan urnik uradnih ur, kar je razvidno 
na vrhu teh obvestil. Pregled stanja svetujem vsa-
kemu, saj v popravkih MKGP ni zajeta odprava vseh 
mostičkov ali pa je evidenca dejanske rabe lahko 
zajeta napačno glede na posnetke ali dejansko sta-
nje v naravi. Za celotno naše območje so posnetki 
žal še iz leta 2006, zato je lahko dejanska površina 
drugačna od tiste na posnetku, GERK-i pa morajo 
odražati dejansko stanje v naravi. V primeru, da 
je dejansko stanje res drugačno, kot bo navedeno 
na prejetem izpisu, kmet lahko vloži zahtevek za 
spremembo dejanske rabe kmetijskih in gozdnih 
zemljišč. Ta zahtevek bo hkrati že postal GERK, s ka-
terim bo mogoče vložiti zahtevek na zbirni vlogi, 
vendar pa bo v tem primeru zagotovo podvržen 
kontroli na kraju samem. 
Še vedno pa velja, da se GERK-i urejajo na Uprav-
ni enoti (UE) Domžale za kar  je zaželen predho-
dni dogovor v času njihovih uradnih ur na telefon 
7220-100, int. 237 (ga. Tončka Černivec) ali int. 235 
(ga. Ana Klopčič). 
Prosim vas, da se pred morebitno spremembo 
GERKov posvetujete v KSS. Zaželeno je, da se za 
pregled GERK-ov in svetovanje, naročite.

PREDAVANJA V LUKOVICI
Ker najem dvorane Kulturnega doma Janka Kersni-
ka v Lukovici ni več brezplačen, bo predavanje izve-
deno samo v enem terminu in sicer v torek, 23. 2. 
2010 ob 10. uri. 
Vsebina in izvajalci predavanj:
• Gnojenje in oskrba tal, Anton Zavodnik, specialist 

za travništvo in pašništvo. Poudarki:  prilagoditev 
gnojenja ekonomskim razmeram, predstavitev 
nove Uredbe o vnosu nevarnih snovi v tla (Ur. l. 
RS 1/2010).

• Predstavitev zahtev Programa razvoja podeželja 
Republike Slovenije za obdobje od 2007 do 2013 za 
kmetijsko okoljske podukrepe, Pavla Pirnat, teren-
ska svetovalka. Poudarki:  predstavitev ukrepov 
kmetijske politike  in okoljskih ukrepov (KOP) ter 
novosti pri vlaganju zbirne vloge v letu 2010.

• Predstavitev sprememb Uredbe o predpisanih zah-
tevah ravnanja ter dobrih kmetijskih in okoljskih 
pogojev pri kmetovanju, Anton Zavodnik, speci-
alist za travništvo in pašništvo. Poudarki: pred-
stavitev novosti zahtev navskrižne skladnosti in 
načel dobre kmetijske prakse.

 

  Enota Lukovica 
Lukovica, Stari trg 19
telefon:  01/72-35-116
e-pošta: kss.lukovica@lj.kgzs.si

URADNE URE do 3. marca:
ponedeljek, sreda, petek: 8 h – 12 h 
sreda: 14 h – 15 h 

Predavanja spadajo med potrjene vsebine KOP, zato 
imejte s seboj svojo KMG-MID številko. Vljudno va-
bljeni vsi, saj je predavanje brezplačno, vsebina pre-
davanj pa zelo aktualna!

OSTALA IZOBRAŽEVANJA
• V prostorih KS Dob - nad trgovino v Dobu pri Dom-

žalah bo v petek, 5. 2. 2010 ob 9. uri predavanje 
za rejce molznic z naslovom »Prehrana krav molznic 
ter kako povečamo prihodek in kako zmanjšamo 
stroške pri reji molznic« bo imela Jasmina Slatnar 
ter »informiranje o ukrepih kmetijske politike-sub-
vencije 2010« bo imela Irena Zlatnar. Predavanje je 
brezplačno in se upošteva za KOP izobraževanje.

• Predavanje v dvorani Kulturnega doma v Morav-
čah bo v četrtek, 18. 2. 2010 ob 10. uri. Teme 
predavanj: Dopolnitve in novosti navskrižne skla-
dnosti ter načela dobre kmetijske prakse (Damjana 
Ilijaš, specialistka za poljedelstvo), Kritične točke pri 
kontrolnih pregledih zahtev navskrižne skladnosti 
(Jasmina Slatnar, specialistka za živinorejo) in In-
formiranje kmetov o ukrepih kmetijske politike s 
poudarkom na ukrepih SKOP/ KOP(Janez Ocepek, 
terenski svetovalec). Predavanja se upoštevajo za 
KOP izobraževanje in je brezplačno.

• Usposabljanje s področja higiene živil in HACCP sis-
tema – dobra higienska praksa bo potekalo v dveh 
terminih v dvorani Kulturnega doma v Vodicah:

 - za kmetije, ki se ukvarjajo s kisanjem vrtnin (po-
sebej zelja) in prodajo bo v četrtek, 18. februarja 
2010 ob 9.00 uri,

 - za kmetije, ki se ukvarjajo s turizmom, predelavo 
živil rastlinskega ali živalskega izvora in  prodajo, ki 
zahtevajo registracijo na Zdravstvenem inšpektora-
tu RS (ZIRS) bo v sredo, 17. februarja 2010 ob 9.00 
uri.

 Obe izobraževanji bodo izvajali strokovnjaki Zavoda 
za zdravstveno varstvo Kranj. Cena izobraževanja je 
45,00 EUR po osebi. Informacije in predhodna  pri-
java:  Marta Kos, tel. 839-77-69, marta.kos@lj.kgzs.si 
najkasneje do torka 9.februarja.

• Predavanje »Pridelava zelenjave iz domačega vrta« 
bo v četrtek, 25. 2. 2010 ob 9.30 v dvorani KS Pod-
gorje. Predavali bosta Ana Ogorelec, specialistka za 
zelenjadarstvo pri KGZS-Zavod LJ. (priprava sadik, 
odporne sorte, naravno zdraviteljstvo pri pridelavi 
rastlin) in Kristina Škrbec iz Semenarne Ljubljana 
(novosti pri pridelavi zelenjave, predstavitev katalo-
ga za leto 2010). Vabljeni vsi ljubitelji vrtov. Izo-
braževanje je brezplačno. 

• Na osnovi  zadostnega števila prijav organiziramo 
v okviru zavoda ali na enoti različne tečaje: tečaj 
za nosilce turistične dejavnosti na kmetiji (75 ur), 
osnovni tečaj predelave mleka v mlekarski delavni-
ci (1 dan), peka kruh, potice, pecivo, izobraževanja 
na področju dopolnilnih dejavnosti. Prijave preko 
celega leta na izpostavi KSS Kamnik: Marta Kos, tel. 
839-77-69, marta.kos@lj.kgzs.si

DOBROTE SLOVENSKIH KMETIJ
Kmetice in kmetje, ki želite s svojimi izdelki sodelova-
ti na tradicionalni razstavi na Ptuju se morate prijaviti 
najkasneje do  16. 2. 2010 do 12. ure.. Prijave spreje-
ma svetovalka za dopolnilne dejavnosti: Marta Kos, tel. 
839-77-69

OSNOVNI TEčAJ VARSTVA RASTLIN
Osnovni tečaji FFS bodo od 14.30 do 19.30 ure v na-
slednjih terminih in lokacijah::
• od srede, 24. do petka, 26. 2 .2010 v Stični (Gasil-

ski dom),
• od srede, 3. do petka, 5. 3. 2010 v Grobljah (Kul-

turni dom),
• od srede, 10. do petka, 13. 3. 2010 v Medvodah 

(Zg. Pirniče, Gostilna Mihovec).
Za ostale informacije se obrnite na KSS. Prijava je 
obvezna. Prijave sprejemam do zapolnitve mest.

VLAGANJE ZAHTEVKOV 
ZA PREMIJE ZA GOVEDO
Redni rok 3. obdobja v 2009 za vlaganje premij za 
ekstenzivno rejo ženskih govedi in/ali posebno pre-
mijo za bike je do 31. 1., zamudni rok pa do 25. 2. 
2010. Če zahtevek oddate v zamudnem roku, boste 
za vsak delovni dan zamude prejeli 1 % premije manj. 
Več o vlaganju teh zahtevkov si lahko preberete v de-
cembrski številki Rokovnjača.

DRUGI AKTUALNI ROKI
Do 31. januarja 2010 je rok za oddajo naslednjih 
zahtevkov:
• za prenos plačilnih pravic (podaljšan),
• za oddajo zahtevkov za začasno pretvorbo mleč-

nih kvot (obrazec MK 7), 
• za prenos mlečnih kvot med gospodarstvi (obra-

zec MK-9),
• za oddajo vloge za uveljavljanje posebne olajšave 

za vzdrževane družinske člane pri informativnem 
izračunu dohodnine za leto 2009 (vložijo vsi tisti 
zavezanci za dohodnino, ki med letom niso uve-
ljavljali posebne olajšave za vzdrževane družinske 
člane oziroma vsi tisti, ki so olajšavo med letom 
uveljavljali, pa želijo te podatke spremeniti),

• za oddajo obračuna pavšalnega nadomestila za 
leto 2009.

Do 5. februarja 2010 pa je rok za oddajo vloge za 
uveljavljanje olajšave za investiranje v osnovno kme-
tijsko in osnovno gozdarsko dejavnost

POVRNITEV TROšARINE 
OBDELOVALCEM ZEMLJIšč
Eden od članov gospodinjstva na kmetijskem go-
spodarstvu lahko vloži zahtevek za povrnitev dela 
trošarine plačane za energente, ki jih za pogon 
kmetijske in gozdarske mehanizacije porabi fi-
zična oseba in so bili kupljeni v letu 2009. Poleg 
zahtevka je potrebno predložiti ustrezno oštevilče-
ne originalne račune (ime in davčna številka nista 
potrebna). Minimalna količina je 540 l, pri čemer se 
upošteva največja normativna poraba, ki za gozd 
znaša 15 l/ha, za travnike in njive 200 l/ha in za inten-
zivne sadovnjake 420 l/ha ter se upošteva obseg ze-
mljišč na dan 30.6.2009. Podatke o obsegu zemljišč 
ne izpolnjujte, ker jih pridobi Carinski urad po uradni 
dolžnosti. Vlogo pošljite ali oddate do 31. marca 
2010 pri pristojnem carinskem organu - Carinska 
uprava RS, Carinski urad Ljubljana, Šmartinska 
152 a, 1000 Ljubljana. 
S spremembo pravilnika o trošarinah (Ur. l. RS št. 
41/09), ki velja od 15. 6. 2009, veljajo tudi nekatere 
novosti in sicer je povračilo trošarine večje (70 %, do 
14. 6. 2009 je 50 %), predpisan je nov obrazec, vse 
fizične osebe s porabo nad 5000 l letno pa imate 
sedaj možnost mesečnega vlaganja zahtevka. Za-
radi hitrejšega reševanja zahtevkov je zaželeno, da 
račune sortirate po navedenih obdobjih (do 14 .6., 
od 15. 6.).
Nove obrazce (TRO-A) lahko dobite na spletni strani 
www.carina.gov.si (rubrika Obrazci) ali v knjigarnah 
DZS. Če se boste za pomoč obrnili na KSS imejte s 
seboj originalne račune za nakupljeno gorivo. V tem 
primeru obrazec TRO-A dobite pri meni. 

paVla pirnat,
terenska kmetijska sVetoValka
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Opozorilo!
Spoštovani krajani, prijate-
lji narave in miru. Verjetno 
nismo edini, ki jih moti zvok 
štirikolesnika, ko si njegov la-
stnik zaželi vožnje, poslušati 
pa ga moramo vsi od Lukovice 
pa tja do Vidma in okolice ozi-
roma večji del naše občine. 
loVci loVske družine lukoVica 

Zdaj so se jim pridružili še lastni-
ki snežnih sani. Na Mali Lašni in 
verjetno še kje je prevožen vsak 
travnik in gozdna vlaka.

Da ne bo pomote, sani lastniki 
ne uporabljajo za nujne pre-
voze na delo, reševanje ali kot 
primerno transportno sredstvo, 
temveč izključno za rekreacijo in 
zadostitev svojih kompleksov.

Mogoče ne vedo, da je vožnja 

Kodeks o uporabi 
motornih sani in 
(štirikolesnikov)
Uporabniki motornih sani in 
drugih prevoznih sredstev 
za vožnjo po naravi se zave-
damo, da s svojo dejavnostjo 
lahko škodimo okolju in na-
ravi ter tudi samim uporabni-
kom in drugim ljudem, zato 
se zavezujemo spoštovati 
naslednja dovoljenja in pre-
povedi:

Dovoljeno je:
voziti po zasneženih cestah, 
kjer ne poteka javni promet 
(vse zasnežene kategorizira-
ne in nekategorizirane ceste, 
razen kjer je prepoved vožnje 
označena s prometnim zna-
kom oziroma pod posebnim 
režimom uporabe);
uporabljati tehnično brezhib-
na vozila (priporočilo: redni 
servisi in uporaba 4-taktnih 
motorjev);
voziti se s prilagojeno hitro-
stjo, ki nikogar ne ogroža;
voziti na posebej za to pred-
videnih površinah smučišč s 
soglasjem upravljavca;
voziti po namenskih, zakoni-
tih poligonih, ki jih je treba 
čim prej vzpostaviti.

Prepovedano je:
voziti po naravi in naravnem 
okolju (zunaj cest);
voziti tudi po vseh cestah, 
kjer je prepovedan promet, v 
zaščitenih območjih, parkih;
čezmerno obremenjevanje 
s hrupom v naravnem in ži-
vljenjskem okolju.

Kodeks je bil poslan vsem 
novim in starim uporabni-
kom motornih sani, izdala pa 
ga je Zveza ekoloških gibanj 
Slovenije, Ljubljana.  

Svet Krajevne skupnosti Pre-
voje je z dnem 01. 06. 2009 iz 
naslova sklenjene zakupne 
pogodbe med lastnikom g. 
Petrom Stergarjem, Občino 
Lukovica in Krajevno skupno-
stjo Prevoje postala zakupnik 
športnega igrišča v šentvidu 
pri Lukovici.
predsednik sVeta ks preVoje:
Franc dolinar, l.r.

Vse potencialne najemnike 
športnega igrišča v Šentvidu pri 
Lukovici, kot so društva, politič-
ne stranke in druge organizaci-
je, zato obveščamo o postopku 
najema športnega igrišča, ki je 
bil potrjen že dne 15. 06. 2009, 
in sicer:

Posameznemu društvu/organi-
zaciji se za najem športnega igri-
šča v Šentvidu obračuna:
Najemnina športnega igrišča v 

Vsaka beseda, vsak pogled, 
vsako dejanje in vsak nasmeh 
lahko prinese srečo drugim 
ljudem. 
Vsak trenutek je lahko nov za-
četek . 
Velika upanja ustvarjajo velike 
ljudi, 
zato radostno pojdimo napro-
ti novemu letu 2010, 
da bi se Vam uresničila mnoga 
pričakovanja, 
Vam želi

sVet krajeVne skupnosti preVoje

predsednik:
Franc dolinar, l.r.

Obvestilo o postopku za najem 
športnega igrišča v Šentvidu pri Lukovici

Šentvidu za prireditev v enkra-
tnem znesku 50 € na posame-
zno prireditev.
Letna najemnina za uporabo 
športnega igrišča v Šentvidu v 
enkratnem znesku 100 €/leto (v 
znesek je že vključena tudi naje-
mnina za organiziranje posame-
zne prireditve).
Društvo ali druga organizacija, 
ki želi najeti športno igrišče v 
Šentvidu, mora predhodno s 
strani Krajevne skupnosti Pre-
voje pridobiti soglasje. Pogoji za 
izdajo soglasja s strani Krajevne 
skupnosti Prevoje in postopek 
za najem športnega igrišča Pre-
voje so:
Društvo/organizacija, ki želi 
najeti športno igrišče v šentvi-
du pri Lukovici, mora najmanj 
14 dni pred dnevom najema 
igrišča na naslov: Krajevna 
skupnost Prevoje, Veidrov trg 
7, šentvid pri Lukovici, 1225 

Lukovica, vložiti vlogo za iz-
dajo soglasja za najem špor-
tnega igrišča. Vlogo za izdajo 
soglasja lahko društvo/orga-
nizacija predhodno pridobi 
na sedežu Krajevne skupnosti 
Prevoje.
Društvu/organizaciji Krajevna 
skupnost Prevoje izda račun 
za najem športnega igrišča, 
ki ga je društvo/organizacija 
dolžno poravnati najpozneje 
7 dni pred dnevom najema 
športnega igrišča.
Na podlagi izpolnjene ob-
veznosti iz prejšnje alineje 
se društvu/organizaciji izda 
soglasje za najem športnega 
igrišča.

Želimo vam veliko športnih 
uspehov in družabnih priredi-
tev!

S spoštovanjem!

po naravi prepovedana in ka-
zniva! Apeliramo na vas, da po-
skušamo z vašo pomočjo stvari 
spremeniti. Zato naj vam ne bo 
odveč v takem primeru o tem 
obvestiti policije. Več bo prijav 
in kritike, prej se bo stanje iz-
boljšalo.

Ob tej priložnosti vam želimo 
veliko zdravja, zadovoljstva in 
čim bolj mirnih sprehodov v na-
ravi v letu 2010 .

Poleg tega vas prosimo, da se 
vedete divjadi in naravi prija-
zno ter imate svoje štirinožne 
ljubljence na povodcih ali pod 
nadzorom.

Držite se poti in ne vznemirjajte 
divjadi. Divjad je na zimo ustre-
zno prilagojena, a potrebuje mir. 
Letos je snežna odeja obilna in 
trenutno pokrita s skorjo, ki par-
kljasti divjadi otežuje gibanje.



Rokovnjač20 JASLICE

Center za socialno 
delo Domžale

Zahvala 
društvu 
podeželskih 
žena 
Lukovica
V Centru za socialno delo Dom-
žale se zahvaljujemo DRUŠTVU 
PODEŽELSKIH ŽENA LUKOVICA, 
še posebno predsednici VIDI CA-
PUDER in vsem članicam, ki so 
organizirale in nastopile na do-
brodelni prireditvi v nedeljo 20. 
12. 2009. Zbrana sredstva v višini 
500 evrov so ob našem posredo-
vanju izročile mladoletni osebi iz 
območja občine Lukovica. 
Za njihovo izjemno osebno 
angažiranost in dobro delo, s 
katerim so polepšale praznike 
otroku, ki se je brez lastne krivde 
znašel v težjih okoliščinah odra-
ščanja kot večina ostalih, iskrena 
hvala. 

sVetoValka za rejniške družine:
marta tomec, uniV. dipl. soc. del.

direktor: 
peter rebolj, uniV. dipl. soc. pe-
dag.

Ljubljanska 70,1230 Domžale
Telefon: 01 724 63 77; faks: 01 
721 56 80; e-pošta: gpcsd.dom-
za@gov.si 

Lovska družina Luko-
vica

Obvestilo
Oškodovance kmetijskih ze-
mljišč obveščamo, da lahko 
škodo od divjadi na kmetijskih 
zemljiščih in gozdnih površi-
nah v našem lovišču uveljavlja-
jo v pisni obliki na naslove:

VLADO KVEDER, Mala ulica 3, 
1225 Lukovica
ali
ANTON RESNIK, Mali Jelnik 7, 
1223 Blagovica

Za leto 2010
UO LD Lukovica

Jaslice iz vaših domov
V decembrski številki Rokovnjača smo vas prijazno povabili k sodelovanju, da nam pošljete fotogra-
fi je svojih jaslic. 
Zahvaljujemo se vam za sodelovanje ter objavljamo prispele fotografi je.
uredništVo

Jaslice v kozolcu pred hišo lastnika Jožka Barleta iz Rafolč, na ogled sprehajalcem ob cesti proti Vrhovljam.

Jaslice

Brane Pirc Prevoje, Zaboršt 32: 
"Jaslice sem postavljal že pred 
petdesetimi leti. Najprej sem jih 
postavljal v kuhinjski kot, potem 
pa sem jih večal in večal. Bile so 
tudi pod božično smreko in ve-
dno sem nekaj dograjeval. Pod 
njimi je vozila tudi železnica. Ko 
sem se preselil v novo hišo, sem 
se odločil, da naredim nove ja-

slice. V dnevni sobi sem namenil 
kot v velikosti 2 x 2 m. V zdajšnjih 
jaslicah imam grad, v katerem 
sveti 12 tlivk in tri žarnice podob-
ne sveči, cerkev z lučmi in zvonje-
njem, mlin na veter, trije vodni 
mlini, dva kamina za peko kruha, 
štirje pastirski ognji, žagar, ki ga 
poganja voda, in dve vodni fon-
tani. V hlevu je gibljiva zibelka, 

pred njo pa sta še gibljiva perica 
in gibljiv frizer ovac. V enem delu 
se ovčke in pastirji tudi sprehaja-
jo. Jaslice vsebujejo 43 pastirjev 
in 125 ovčk, 41 žarnic, 4 vodne 
črpalke in 5 elektromotorčkov."

napisala: hana urbanija 5. razred oš 
brdo (Vnukinja braneta pirca)
Foto: marjan dolinar
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Jaslice na koreninah

Jaslice kot slike za na steno.

Vse jaslice so stare od 15–17 let in so last Cerarjevih 

iz Preserij pri Lukovici 1c.

Jaslice kot slike za na steno.

Jaslice na koreninah

Umetnost iz snega
Sliki figur, ki jih je naredil Silvo Zdovc in krasijo njegovo dvorišče ob cesti v Rafolčah in so na ogled številnim sprehajalcem. 
Foto: Viktor jemec
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Jaslice so bile po pričevanju staršev narejene doma leta 1956. 
Sam pa sem jih popolnoma obnovil leta 2005.
marko šmon, imoVica 9

Jaslice, kakršne je na ducate naredila iz naravnih materialov 
Koširjeva Johanca iz Dupeljn.
Foto: Viktor jemec

Jaslice so velikosti pribl. 120/50 cm, izdelane iz standardnih plastičnih figuric, mahu, korenine (štalca) ter ostalih naravni materialov. 
Opremljene so tudi z lučkami.
oprešnik tone
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Mladi hokejist Klemen 
Klemen Cerar iz Gradišča pri Lukovici nadaljuje tradicijo hokeja v občini Lukovica. V lanskem letu je 
HK Prevoje praznoval 50-letnico delovanja in prav prevojski zamrznjeni bajerji so bili zibelka tega 
športa v Lukovici. V RCU-Urbanija Lukovica pa so zdaj še veliko boljše možnosti za razvoj hokeja, saj 
lahko trenirajo v pokritem prostoru in čez vse leto.           zapisala: cerar katarina

Klemen je naredil ob novem letu 
osebno bilanco, kaj je dosegel, 
kaj mu je uspelo in za kaj mu je 
zmanjkalo časa!
»Uspelo mi je končati 3-letno šo-
lanje in nadaljujem še z 2-letno 
za elektrotehnika, kar mi veliko 
pomeni, saj bom imel poklic, ki me 
veseli. Druga stvar, ki mi je polep-
šala življenje, je, da sem lani naredil 
izpit za avto, letos pa sem ga dobil, 
in to je tudi najboljše, kar se mi je 
zgodilo. Eno od nepozabnih doži-
vetij zame je bil tudi maturantski 
izlet na Krf. Krasno in neponovlji-
vo. Super. Zagotovo pa so rezultati 
v treniranju mojega hokeja na ledu 
bili zame to leto najpomembnejši. 
Bil sem sprejet v reprezentanco 
Slovenije U18 Hokeja na ledu. Imel 
sem dobro in učinkovito sezono. 
Dosegel sem največ golov in sku-
pno dosegel 42 pik.«

Kdo te je navdušil za hokej, 
kje si začel in kje igraš zdaj?

»Z očetom sem hodil navijat v 
Tivoli za, jasno, Olimpijo na tek-
mah z Jesenicami. Moj oče me 
je vzel vedno s seboj, ker me je 
hokej zelo navdušil. Takrat pa je 
HK Prevoje vabil podmladek in 
veliko nas je iz Gradišč začelo 
vaditi. Po 2 letih sem šel naprej 
v Ljubljano in pridno treniral. 
To je bil HK Slavija, kjer sem še 
vedno, samo vmes je klub spre-
menil ime in se zdaj imenuje HK 
Slavija Junior. Podobnih klubov 
v Sloveniji je 8. Z veliko vaje in 
discipline se bomo poskuša-
li prebiti iz 6 mesta na višje, to 
nam je zdaj edini cilj v klubu.«
Koliko treniraš in kakšni so 
tvoji cilji na področju športa?
»Treniram 6- do 7-krat na teden, 
2-krat pa imam tekmo. 
Trening poteka v Ljubljani v 
Zalogu in sicer dnevno okoli 1 
uro in 15 minut. Moj cilj je, da 
se spet uvrstim v reprezentan-
co. Od vseh klubov vzamejo 

dobre igralce in ti igrajo potem 
za Slovenijo. Težko pa povem za 
naprej. Lahko pride do poškodb 
in se vse konča. Všeč pa bi mi 
bilo trenirati mlade, saj je moj 
vzornik Slovak Marjan Garborik. 
Poleti smo trenirali v njegovem 
kampu, tudi on trenira mladino, 
z njimi in za njih živi. Zame je do-
ber hokejist in dober človek.«

Sponzorji so še vedno samo 
starši in verjetno to ni poce-
ni?
»Za zdaj sta samo oči in mami. 
Veliko ju stanem, zato pa jima 
včasih tudi kaj pomagam. Hvala 
obema. Če pa uspeš biti pri čla-
nih, pa je to drugače. Ni ti treba 
plačevati članarine, preskrbljen 
si z obleko in opremo in glede 
na uspešnost si tudi nagrajen.«

Kakšen je dober hokejist? Kaj 
pa poškodbe?
»Dober hokejist mora biti fizič-

je od lanske jeseni prisoten v 
naši občini. Želimo vam pred-
staviti obliko športne aktiv-
nosti z željo, da spoznate, kaj 
taekwondo je.

TEAKWONDO je umetnost sa-
moobrambe z uporabo nog in 
rok, brez orožja. Roke in noge so 
glavno orožje za napad in obram-
bo. Gre za sistematično uporabo 
telesa v metodah samoobrambe, 
ki je pridobilo skrajne spretnosti 

no močan, velik, borben, hiter, 
odločen, vztrajen in spreten. 
Jaz sem napadalec, center. 
Meni malo manjka višine in 
pa teže. Ta šport je sicer trd 
in grob. Po naravi to nisem, a 
na ledu je pa vse drugače. Po-
škodb do zdaj nisem imel re-
snejših, razen zloma ključnice. 
Sicer pa pri hokeju na ledu pri-
de do veliko zlomov rok, nog, 
čeljusti in večkrat te tudi kdo 
zabije v bando!« 

Pogovor s Klemenom sem mo-
rala končati. »Kosilo,« je vabila 
mami že ob 11 uri in 30 minut, 
in to v nedeljo. »Potem gresta 
tudi Primož in Jan k Mišotu 
na hokej(trenirat).« Ugotovila 
sem, da tudi Klemenova brata 
nista hokejista kar tako! Pridno 
in rada igrata hokej, 
čeprav sta še bolj na začetku.

Dobra in pametna odločitev 
staršev. Otroci v športu uživa-
jo, pridobijo si dobre lastnosti, 
ki jih zahteva šport. Morajo si 
znati urediti čas tako, da jim 
uspe moto: dobri v športu in 
dobri v 
šoli. Pozitivno za njih pa je, da 
lahko višek svoje energije po-
rabijo za šport!

skozi intenzivni fizični trening. 
Tehnike in mentalni trening so 
osnova za izgradnjo močne-
ga občutka za pravico, moralo, 
skromnost in odločnost. Gre za 
korejsko borilno veščino, primer-
no za vse starosti in oba spola. 
Za trening je potrebna samo 
dobra volja, saj lahko vadimo 
tudi doma, na delovnem mestu, 
v parku …, z eno besedo zmeraj 
in povsod. Za nekatere je postal 
šport, za druge borilna veščina 

ali umetnost gibanja, rekreacija, 
samoobramba ali celo stil življe-
nja. Mladi so našli obliko špor-
tne in tekmovalne aktivnosti, 
ki jim predvsem prek treninga 
omogoča razvoj tako telesa kot 
duha. Tekmovanja so zelo atrak-
tivna, saj se poleg športnih borb, 
kjer prevladujejo udarci z nogo, 
tekmovalci lahko pomerijo tudi 
v izvajanju obveznih oblik, raz-
ličnih vrstah atraktivnih skokov, 
pri katerih je treba razbiti leseno 
desko.

TAEKWON-DO KLUB ŠKORPIJON 
je bil ustanovljen leta 1993 v Lju-
bljani. Za dolgoletno tradicijo in 
kakovost skrbi fizično in tehnič-

Taekwon-do klub 
Škorpijon Lukovica

no usposobljen trenerski kader. 
Oktobra 2009 smo začeli delovati 
tudi v občini Lukovica. V mali te-
lovadnici nas lahko najdete vsak 
ponedeljek od 18.30 do 20.00 in 
ob četrtkih od 17.30 do 19.00. 
Glavni trener je nekdanji državni 
vice prvak, zdaj pa sodnik na dr-
žavnih in mednarodnih turnirjih. 
V tem trenutku klub še nosi ime 
matičnega kluba, vendar je Tea-
kwon-do klub Škorpijon v Luko-
vici samostojna enota. Naši člani 
že nastopajo na tekmovanjih po 
različnih delih Slovenije. Morda 
se nam pridružite tudi vi in vam 
postane ta zvrst športa rekreaci-
ja, veščina ali pa oblika preživlja-
nja prostega časa.
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V okviru šahovskega krožka, ki ga v ponede-
ljek popoldne obiskuje preko 10 zavzetih ša-
histk in šahistov, smo se v torek, 1. 12. 2009 
na Osnovni šoli Rodica v Domžalah, udeležili  
osnovnošolskega področnega šahovskega 
prvenstva posameznikov od 12  do 15 let. 
Viktor jemec

Udeležilo se ga je nekaj manj kot 60 deklic in fan-
tov. Izvajalci tekmovanja so bili Šahovsko društvo 
Domžale in Osnovna šola Rodica. Igralo se je po 
švicarskem sistemu; sedem kol,  igralni čas je bil 
15 minut na igralca oziroma igralko. 
Pri deklicah do 12 let je Pungerčar Maja  dose-
gla 8. mesto med 12 tekmovalkami s tremi osvo-

Šahistka in šahisti osnovne šole Brdo 
na področnem tekmovanju na Rodici

jenimi točkami ter se uvrstila v zlato sredino.   
Pri fantih do 12 let je zasedel 13. mesto  Štiftar 
Urban s 4. točkami,  17. mesto  Kveder Lovro  s  
3,5 točkami, 26. mesto  svetovni prvak v plesu 
Štrukelj Janez z  2. točkama in 29. mesto Golob 
Gašper z 1 točko. 
Pri fantih do 15 let je lanskoletni šolski prvak Ga-
šper Kveder s 4. točkami zasedel nehvaležno 4. 
mesto in se tako ni uvrstil na državno prvenstvo.
Zahvaljujem se staršem, ki se trudijo pri misel-
nem razvoju svojih otrok in pomagajo tudi pri 
prevozih, mlade šahistke in šahisti pa naj osvojijo 
kar največ znanja in delovnih navad pri igranju te 
kraljevske igre, kar jim bo prišlo prav tudi v vsak-
danjem življenju. 

Gašper Kveder za šahovsko desko

V decembrski številki Rokovnjača o ligi 
nisem poročal, ker je bilo do oddaje član-
kov odigrano le eno kolo od zadnje odda-
je članka za glasilo. Tokrat so bili odigrani 
trije krogi.
rok aVbelj

Na vrhu lestvice mrtvi tek peljeta ekipi BS Teh-
nik in Cosmos Antimon s po šestimi zmagami 
v šestih tekmah. Obe ekipi zmagujeta prepri-
čljivo, vodilni BS Tehnik je do zdaj dosegel kar 
23 golov in prejel le 2(!), Cosmos Antimon pa 
jih je dosegel celo 25 in prejel 10. Za njimi so 
na tretjem mestu nogometaši Gradbene me-
hanizacije Svetlin, 4. mesto pa s 13 točkami 
trenutno drži moštvo Exclusive Team, ki imajo 
kot zadnji še možnosti za osvojitev naslova 
prvaka, za vodilnima ekipama zaostaja za 5 
točk. Peti ŠD Homec ima 8 točk, kar pa je že 
premalo, da bi jim lahko pripisovali možnosti 
za prvo mesto. 
Ekipe v ligi sodelujejo zelo resno. Dokaz je bilo 
6. kolo v petek, 8. januarja. Ogromne količine 
novozapadlega snega niso preprečile, da bi se 
ta dan odigralo vseh šest tekem, namreč prav 
vsem ekipam  se je uspelo zbrati v zadostnem 
številu, da so dvoboji potekali po urniku, bilo 

V torek 22. decembra smo se v telova-
dnici Oš Janka Kersnika na Brdu pred-
stavila dekleta iz športnega kluba Ble-
ščica, ki treniramo ritmično gimnastiko 
na osnovni šoli Brdo in podružnični šoli 
Blagovica.
ema meden

Gledalci so si lahko ogledali, kako napredu-
jejo dekleta od prvega pa vse do osmega 
leta vadbe. Pod vodstvom Ane Meden so 
se predstavile začetnice iz Blagovice ter 
mlajše deklice z Brda. Trenerka Petra Ka-
menšek pa je posebej pohvalila dekleta, ki 
z gimnastiko nadaljujejo tudi kot srednje-
šolke, in poudarila tudi njihove lepe učne 
uspehe, kar pomeni, da čas v telovadnici 
ne ovira učenja. Nastop je bil sicer kratek, 
a smo ritmičarke pokazale kar nekaj zani-
mivih točk, s katerimi se bomo nekatere 
predstavile tudi na tekmovanjih. Hvaležne 
smo vodstvu šole, ki nam omogoča brez-
plačno uporabo telovadnice, saj so treningi 
na račun tega mnogo cenejši kot podobni 
v Ljubljani. Prireditev si je ogledala tudi rav-
nateljica Brigita Nojič, ki nas v naših priza-
devanjih spodbuja in podpira. Gledalci so 
bili navdušeni, me pa smo jim z veseljem 
polepšale enega izmed predprazničnih ve-
čerov.

Mali nogomet, zimska liga 
Avtomehanike Kveder

je sicer nekaj zamude, a zanemarljivo malo. 
Edini, ki enostavno ni mogel priti, je bil deli-
lec pravice z Vranskega. Ga kar razumemo, vsi 
vemo, kakšna je bila cesta. Nadomstil pa ga 
je Janez Iglič – Džon, eden od organizatorjev 
lige. 
Naj vam v nadaljevanju postrežem z najzani-
mivejšimi rezultati nekakšnih občinskih derbi-
jev v zadnjih treh krogih. ŠTD Rafolče : Zl. Polje 
– 0 : 3, Blagovica : Exclusive Team (Lukovška 
ekipa) – 3 : 4, Cosmos Antimon : Blagovica – 3 
: 1, Exclusive Team : ŠTD Rafolče – 1 : 0, Exclusi-
ve Team : Zl. Polje – 1 : 0, BS Tehnik : ŠD Krašnja 
– 5 : 1. 
Še napoved dveh derbijev 8. kroga lige, 5. fe-
bruarja, se bodo pomerili ob 20.30 BS Tehnik 
in Exclusive Team (Lukovški derbi) ter ob 21.00 
ŠD Krašnja in Cosmos Antimon (Trojanska eki-
pa). V 9. krogu, 19. februarja, ob 21.30 pa se 
bosta v prestižnem dvoboju pomerili ekipi ŠD 
Krašnja in Blagovica.
Naj vas drage bralke in bralci ob koncu 
poročila spet povabim na ogled zanimivih 
tekem, ki se odvijajo pri RCU v Lukovici. Ko 
je ob igrišču polno gledalcev, so tudi tek-
me še bolj zanimive in vzdušje po tekmi 
tudi …

Novoletni nastop 
ritmičark

Najnovejša novica, Exclusive Team je premagal Cosmos Antimon.
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V mesecu oktobru so se učenci v oddelku OPB-ja v Krašnji odločili, 
da bodo sodelovali v dveh natečajih; 
•	 PIL	in	Svet	Evrope	sta	razpisala	natečaj	na	temo	solidarnosti:	Stori-

mo torej nekaj za druge,
•	 Društvo	za	Združene	narode	v	Sloveniji	pa	na	temo	:	Nenasilje	je	

kul.
V prvem natečaju sosodelovali vsi učenci s risbami ali fotostripi. Med 
deset najboljših izdelkov natečaja pa se je uvrstil fotostrip učenke 
Brine Tič. Sama je bila scenaristka,  režiserka in glavna igralka. K so-
delovanju  je povabila še sestro Ajdo, ki ji je pomagala posneti foto-

V Krašnji zorijo dobre zamisli! grafije,  mamico, kot drugo glavno igralko in sestrico Izo.
Brina se je za nagrado udeležila sprejema pri predsedniku parla-
menta g. Pavlu Gantarju. Njen izdelek, skupaj z drugimi, krasi stene 
parlamenta.
Skupina učencev je izdelela fotostrip tudi za drugi natečaj. Lara Vlaj, 
Rok Mal in Simon Pogačar so se izkazali za odlične igralce, skupaj z 
Robijem Urankarjem, ki je posnel fotografije, pa za uspešne scena-
riste in režiserje. Komisija pri društvu za združene narode v Sloveniji 
je skupini namenila posebno nagrado. Učenci so bili veseli diplom. 
S ponosom nosijo nagradne majice. Spoznali jih boste po napisu  
SEM KUL BREZ nasilja.

marta per, mentorica 

Fotostrip Brine Tič
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slovesnosti v parlamentu

slovesnosti v parlamentu

učenci s priznanji
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Fotostrip skupine učencev

Zimska pravljica
Tudi najmlajši igralci v Krašnji ne počivajo. Letošnja zima jim je dala 
navdih za Zimsko pravljico, ki so jo pred prazniki zaigrali za učence 
in starše naše šole ter krajane, ponovitev igrice pa je bila namenjena 
otrokom krašenjskega vrtca. Mentorica Vera Beguš je s svojimi igralci 
tudi tokrat navdušila, pohvale pa veljajo tudi Mitju Beguš, ki je izdelal 
domiselno sceno in rekvizite.
marija demšar

Glasilo občine Lukovica
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Tik pred prazniki je vlada sprejela predlog 
novega družinskega zakonika, ki je že v 
času javne obravnave naletel na številne 

Ob odsotnosti iniciative in velikih zamud na 
vladni strani smo v Strokovnem svetu SDS, 
katerega član sem tudi sam, predlagali tretji 
paket protikriznih ukrepov.
robert hroVat

poslanec sds V dz rs
 
Kriza je čas, v katerem je mogoče narediti tudi 
velike korake naprej, čas, v katerem se prerazpo-
rejajo tržni deleži, pojavljajo nove tehnologije in 
še hitreje kot sicer prihaja do umiranja slabega 
in rasti perspektivnega. Kriza je čas za rojevanje 
idej, na katerih temeljijo naslednje konjunkture.

Zato smo tolikokrat predlagali ukrepe, ki bi po-
sebej pomagali razvojno in inovativno aktivne-
mu delu slovenskega gospodarstva in h krepitvi 
malih in srednjih podjetij. Na takih bo namreč 
temeljila rast v naslednjem ciklu rasti, ne na bol-
nikih, ki so med krizo priklopljeni na kisik, da bi 
po krizi lahko s težavo sopihali.

Zato že ves čas zavračamo pristope, ki so temelj 
Pahorjeve vladne krizne gospodarske politike:
pasivno čakanje, kdaj se bodo vrnila naročila na-
ših partnerjev iz tujine; 
osredotočenost politik in ukrepov na slaba pod-
jetja in zanemarjanje dobrih;
popolnoma netrajnostno prelaganje bremena 
krize na naslednje generacije z velikim poveče-
vanjem zadolženosti in proračunskega primanj-
kljaja za tekočo potrošnjo države;
nepovezanost ukrepov s podnebnimi spremem-
bami in večinoma prezrt trajnostni razvoj;

V SDS predlagamo tretji paket 
protikriznih ukrepov

marksistično modrovanje o tem, da je kriza do-
kaz za zgrešenost tržnega gospodarstva in da 
tako itak ne more naprej.

Zahodna tržna gospodarstva so v času krize bi-
stveno nižala stroške in večala produktivnost. V 
Sloveniji je produktivnost med tem celo močno 
padla. Posledica višanja produktivnosti je res ve-
čja brezposelnost, vendar pa so tisti, ki so zapo-
sleni, zaposleni bolj produktivno.

Po krizi ne bo tako, kot je bilo prej. Tuji kupci se 
bodo morda vrnili, morda ne. Morda bodo našli 
cenejšega dobavitelja. Prvega leta krize v Slove-
niji nismo izkoristili za spremembe. Natančneje, 
gospodarstvu nismo dali signalov, da naj se pri-
lagaja, nismo prestrukturiranja lajšali, nasprotno, 
državne politike so bile usmerjene k ohranjanju 
statusa quo. Skrajni čas je, da se s tako prakso 
preneha. 

V SDS smo prepričani, da:
imajo ključ do izhoda iz krize podjetja in podje-
tniki; podjetniki verjetno bolje od države vedo, 
kje so priložnosti, trgi in tržne niše in kako se mo-
rajo prestrukturirati; v prestrukturiranje jih mora-
jo siliti lastniki, država pa ga mora stimulirati;
je največji izziv leta 2010 obrniti trend na trgu 
dela iz naraščanja v padec brezposelnosti. Politi-
ke morajo stimulirati vse oblike ustvarjanja novih 
delovnih mest in to bolj intenzivno kot ohranja-
nje starih. Novo delovno mesto je namreč zago-
tovo perspektivnejše od povprečnega starega. 
Ogromne rezerve so v samozaposlovanju ter v 

malih in srednjih podjetjih. Človek, ki ne dela, je 
za državo najdražji.
je malo držav v Evropi, kjer je finančni sektor v 
tako veliki meri pod lastniškim vplivom države 
kot v Sloveniji; zato je nedopustno, da slovenski 
finančni sektor ne servisira ustrezno gospodar-
stva;
mora država skozi davčno politiko pomagati ra-
zvojno in inovacijsko intenzivnim podjetjem, ne 
pa podjetjem, ki na trgu tekmujejo s slabo pla-
čanimi delavci;
je Javni sektor je prevelik, da (1) ne bi delil usode 
zasebnega sektorja pri plačah in zaposlovanju 
in (2) prepomemben, da ne bi bil profesionalno 
voden in učinkovit.

Predlagani ukrepi so kratkoročne narave. Doslej 
najboljši in edini program dolgoročnejših ukre-
pov pa predstavlja Okvir gospodarskih in social-
nih reform, ki je kljub krizi ali pa zaradi nje, bolj 
aktualen kot kadarkoli, in ki se ga vlada, kot kaže, 
v dobrem letu ni niti dotaknila. Ob tem, da bi tež-
ko našli boljši motiv za reforme, kot je kriza. 

Sporne spremembe 
družinskega 
zakonika

kritike mnogih strokovnjakov in zaintere-
sirane javnosti. Zaradi nerazumljive aro-
gance vlade do javno izraženih naspro-
tovanj predlogu smo se članice Ženske 
zveze Nove Slovenije v Lukovici odločile 
za pripravo omizja na to temo.
zinka meden

Dobro obiskan pogovor o družinskem zako-
niku se je odvijal v Kulturnem domu Antona 
Martina Slomška v četrtek, 7. januarja. Gosti-
li smo predsednico stranke Ljudmilo Novak, 

moralnega teologa dr. Tadeja Strehovca, 
nekdanjega poslanca Antona Kokalja, pred-
sednico Ženske zveze Ireno Ahčin in Mirana 
Hergulo, predstavnika Civilne iniciative za 
družino in pravice otrok, ki je zbrala že 30.000 
podpisov proti predlaganim spremembam.

Gostje so z različnih vidikov osvetlili predla-
gane spremembe. Kljub drugačnim zagoto-
vilom predlagateljev zakonik ne zagotavlja 
večje varnosti za otroke. Poleg javno najbolj 
znane sporne določbe o možnosti posvojitve 
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otrok s strani istospolnih parov 
so v predlogu še druge sporne 
rešitve, kot na primer sklepanje 
zakonske zveze kjerkoli, tudi 
brez prič – po drugi strani pa po-
oblaščenec za civilno poroke ne 
more v cerkev, da ne bi bil potre-
ben dvojni obred. 

S stališča vrednot je sporna rede-
finicija družine, ki izenačuje vse 

oblike skupnega bivanja in tra-
dicionalno družino moža, žene 
in otrok postavi v podrejen po-
ložaj, namesto da bi jo podpirala 
kot temeljno celico družbe in 
najboljše okolje za razvoj otrok. 
Sogovorniki so bili enotnega 
mnenja, da predlagani zakonik 
slabi zakonsko zvezo in družino 
in bo zato, če bo sprejet, imel 
zelo negativne posledice za slo-

vensko družbo in slovenski na-
rod. Saj bo zakon z uzakonjenim 
neredom v oblikah bivanjskih 
skupnosti še pospešil upadanje 
števila rojstev.

Zato so pozvali navzoče k ak-
tivnemu osveščanju javnosti in 
javnemu izražanju nasproto-
vanja predlaganemu zakoniku. 
Trenutno z zbiranjem podpisov 
pod peticijo in pozivanjem po-
slancev naj takega zakona ne 
podprejo, če bo treba, pa tudi s 
podpisi za naknadni zakonodaj-
ni referendum.

Tisto, kar bi v družinskem zakoniku 
moralo biti, pa manjka, so po mne-
nju sogovornikov ukrepi za krepi-
tev družine, kot na primer vzgoja 
za kakovostne družinske odnose, 
priprava na zakon, sprejemanje 

odgovornosti, namesto zgolj pou-
darjanja pravic posameznikov …

Po uvodnih mislih gostov so se 
z vprašanji in komentarji oglasili 
številni prisotni v dvorani in brez 
izjeme podprli prizadevanja za 
ohranitev vrednote družine, kar 
v ničemer ne nasprotuje člove-
kovim pravicam otrok in tudi ne 
pravicam istospolno usmerjenih. 
Pravica do posvojitve namreč v 
nobeni deklaraciji ni uvrščena 
med človekove pravice. Otrok je 
namreč dar, ne pa pravica.

Tako je večer izzvenel v podpo-
ro željam otrok, ki so na začetku 
povedali, kaj jim pomeni družina 
– in so vsi v njej videli hrepene-
nje po toplem družinskem ozra-
čju med očetom, mamo, brati in 
sestrami.

Več kot leto je že, odkar smo v 
PGD Blagovica začeli tako ime-
novano humanitarno akcijo »Po-
magajmo živeti« in končno je ak-
cija doživela epilog. Tako je tudi 
GZ Lukovica prispevala svoj de-
lež in v sodelovanju z inštruktorji 
UKC Ljubljana usposobila 17 pol-
profesionalcev za nudenje nujne 
medicinske pomoči oz. tako ime-
novane prve posredovalce (ang. 
First Responder). 
za pgd blagoVica

Vodja akcije uroš medič

Če malo osvežimo potek same ak-
cije, smo pred dobrim letom začeli 
zbirati sredstva, kjer so nas otroci, 
krajani, občani, najrazličnejše orga-
nizacije in podjetja znotraj in zunaj 
naše občine prijetno presenetila s 
svojo podporo in doniranimi sred-
stvi. Za pomoč in zbrana sredstva 
(5.722,83 €), se še enkrat najlepše 
zahvaljujemo prav vsem. Seveda 
smo večino teh sredstev že pora-
bili, in sicer za nakup avtomatske-
ga defibrilatorja AED ZOLL PLUS, 

Humanitarna akcija »Pomagajmo živeti«
profesionalne reanimacijske torbe, 
namenjene gasilskim enotam, in 
zajemalna nosila s pripadajočimi 
elementi za fiksiranje glave.

Po nakupu omenjene opreme je 
bilo v prostorih PGD Blagovica or-
ganizirano krajše izobraževanje z 
namenom predstavitve in spozna-
vanja nove opreme, za operativne 
gasilske člane GZ Lukovica. Ven-
dar ker smo se vsi dobro zavedali, 
da nam sama oprema kaj dosti ne 
koristi, če nimamo prepotrebnega 
znanja z nudenja prve pomoči in 
dela z opremo, smo se s poveljni-
kom GZ Lukovica dogovorili za iz-
vedbo tečaja za pridobitev naziva 
gasilec  bolničar. Skupaj smo sto-
pili v stik z vodjo izobraževanja na 
Univerzitetnem kliničnem centru v 
Ljubljani g. Antonom Posavcem, ki 
ima nešteto izkušenj na področju 
nudenja nujne medicinske pomoči 
(NMP) in to znanje v okviru tečaja 
za nudenje NMP za polprofesional-
ce skupaj s svojimi sodelavci prena-
ša predvsem na službe, kot so gasil-

ci, policisti, gorski reševalci ... Tečaj 
je bil izveden na zelo visoki ravni 
s poudarkom na praktičnem delu, 
kjer so nas usposabljali inštruktorji, 
ki so v redni službi reševalci na mo-
torju, v rešilcu, na helikopterju in se 
vsakodnevno srečujejo z najrazlič-
nejšimi primeri pri nudenju NMP.  

Z izvedbo omenjenega tečaja in 
pridobljenim novim kadrom na 
območju celotne občine Lukovica 
se omenjena akcija končuje. Glavni 
rezultati akcije so:
Odlično opremljena osrednja ga-
silska enota občine Lukovica z vso 
potrebno opremo za kakovostno 
nudenje prve pomoči, kar pomeni, 
da bo ta oprema prisotna na vsaki 
intervenciji na območju občine.
Pridobitev avtomatskega defibrila-
torja AED ZOLL PLUS, ki je v inter-
ventnem vozilu PGD Blagovica in 
je namenjen uporabi gasilcem na 
intervencijah ter vsem občanom v 
primeru potrebe.  
Med gasilci je na celotnem obmo-
čju občine usposobljenih 17 novih 

gasilcev bolničarjev, ki bodo znali 
priskočiti na pomoč, poprijeti za 
opremo in pomagati ljudem takrat, 
ko bo to najbolj potrebno.   

Zgoraj zapisano dokazuje, da so ci-
lji, ki smo si jih zastavili na začetku 
akcije, več kot preseženi, zato se še 
enkrat zahvaljujemo vsem, ki ste 
kakorkoli pomagali pri izvedbi ak-
cije oz. donaciji sredstev in dokaza-
li, kaj je mogoče doseči s skupnimi 
močmi. 
 
Več informacij o poteku akcije, 
kupljeni opremi, uporabi opreme, 
sredstvih in spisek vseh donatorjev 
si lahko ogledate na naši spletni 
strani www.gasilci-blagovica.si 
pod rubriko aktualno – defibrilator.
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Ti ne veš kako pogrešamo te mi.
Spočij si trudne zdaj oči,
za vse še enkrat hvala ti.

ZAhvAlA

V 79. letu nas je zapustila naša draga 
mati, stara mama in prababica

Ivana Urankar,
rojena Slapar, 
po domače Bučetova mama.

Vsem sorodnikom, znancem, prijateljem, sosedom se zahvaljujemo 
za izrečena ustna sožalja, darovano cvetje, sveče ter svete maše.

Posebno se zahvaljujemo praporščakom Zveze borcev, 
patronažnima sestrama Irmi in Matejižupniku Potokarju za 

opravljen pogrebni obred in pogrebni službi Vrbančič za 
organizacijo pogreba.

Vsi njeni!

Tako tiho, skromno si živel,
 takšno tudi si življenje imel,
 zdaj rešen vseh si bolečin,
za tabo ostal bo lep, a boleč spomin.

ZAhvAlA

Zadnji dan leta 2009 je v 63. leti starosti 
sklenil svojo življenje pot naš

Marjan čokan,
Čokanov Nani, iz Lukovice.

Zahvaljujemo se sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za 
izrečeno sožalja, darovano

cvetje in sveče. Hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji 
poti.

Vsi njegovi

Srce tvoje več ne bije,
bolečin več ne trpiš,
nam pa žalost srce trga,
solza lije iz oči.
Dom je prazen in otožen,
ker med nami več te ni.

ZAhvAlA
V 82. letu nas je zapustil naš dragi mož, 
oče, dedek, pradedek, brat in stric

Franc Omahna
iz Prevoj.

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za izrečena sožalja za darovano cvetje, 

sveče, svete maše ter vsem, ki ste ga v tako velikem številu 
pospremili na njegovi zadnji poti. 

Iskrena hvala dr. Lobodi, gospodu župniku Andreju Svetetu za 
lepo opravljen pogrebni obred. Zahvala tudi pevskemu zboru 
Janka Kersnika in g. Ljubu Samotorčanu za poslovilne besede. 

Hvala pogrebni službi Vrbančič za organizacijo pogreba.

Vsi njegovi!

Ne da bi se človek
potikal po svetu,
lahko spozna ves svet,
ne da bi pogledal skozi okno,
lahko doume pota NEBES.
Dlje ko gre, manj ve!

ZAhvAlA 

Tridesetega decembra 2009 smo se na 
Brdskem pokopališču v 97. letu starosti 
poslovili od naše drage mame, babice, 
prababice, sestre in tete 

Marije Pergar,
rojene Capuder, 
iz Spodnjih Prepreč.

Vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom, znancem in vsem, ki 
ste jo poznali, se iskreno zahvaljujemo za izrečena ustna in pisna 

sožalja, za darovane maše, podarjeno cvetje in sveče.

Zahvaljujemo se dr. M. Lobodi, patronažni sestri Irmi Markovšek, 
negovalnemu osebju Doma počitka Mengeš in posebej sosedi 

Vidi, ki so nam in naši mami pomagali v teh zadnjih dneh njenega 
življenja. Posebna zahvala g. P. Kropivšek pri njegovem pristopu 

lajšanja njene dolgotrajne okvare.

Iskrena hvala gospodu župniku Andreju Svetetu za lepo opravljen 
mašni obred in izrečene besede slovesa. Zahvaljujemo se pogrebni 

službi Vrbančič za skrbno opravljeno pogrebno slovo ter pevcem 
za pesmi slovesa. Zahvaljujemo se vsem, ki ste jo spremili v njen 

zadnji dom. 

Vsi njeni !
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dijak tretjega letnika išče modele za striženje

Računalniško izobraževanje 
za upokojence in starejše 
občane Občine Lukovica

če si želite izpopolniti znanje za delo z raču-
nalnikom, se lahko prijavite na računalniško 
izobraževanje do 6. 2. 2010, informacije Ka-
tarina C., tel. 72 35 714 in Društvo upokojen-
cev Lukovica.

Prijave so informativne.

Če bo število prijav zadostno, bo tečaj organi-
ziran na Osnovni šoli Janka Kersnika Brdo in v 
Blagovici v času zimskih šolskih počitnic ali po 
dogovoru z inštruktorjem.

Zaradi resnosti prijave in obiskovanja tečaja bo 
tudi manjša soudeležba pri stroških za vse tečaj-
nike. 

Vabi Vas društVo upokojenceV lukoVica.
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Opozorite kupce
na svoje izdelke in storitve v obliki 
dvostranskega PROMOCIJSKEGA 
LETAKA – naša ponudba zajema:
• oblikovno zasnovo in izvedbo  
 letaka A5 
• tisk 5000 kosov na 115-gramskem  
 papirju

Cena: 399 eur *

Predstavite svoje 
podjetje, storitve ali izdelke na 
nivoju, ki si ga zaslužijo. Ponudba 
privlačne ZLOŽENKE vsebuje:
• oblikovno zasnovo in izvedbo  
 zloženke A4 
• tisk 5000 kosov na 115-gramskem  
 papirju

Cena: 999 eur *

Zgodba o uspehu 
vsakega podjetja se začne z nje-
govo podobo. Za vas smo pripravili 
ponudbo izdelava celostne grafične 
podobe v obliki MINI PAKETA CGP, ki 
vključuje:
• pripravo treh predlogov logotipa
• dodelavo izbranega predloga  
 logotipa
• oblikovno zasnovo in izvedbo  
 osnovnih elementov CGP (vizitka,  
 dopis, pisemska ovojnica in 
 osnovna označevalna tabla)

Cena: 999 eur *

Velja do konca februarja 2010.

* ddv ni vključen v ceno.

Sezonska akcija 
10% popusta na vse storitve

GEODETSKE  STORITVE

Izmere zemljišč, parcelacije,
vrisi objektov, zakoličbe 
objektov, izmere komunalnih 
vodov, spremljava gradenj

GEO2 d.o.o., Topniška 45,1000 Ljubljana
T: 01 437 51 18, G: 031 532 252, F: 05 998 84 88 
www.geo2.si, E: info@geo2.si

Napoved dogodkov na Domačiji RUS
Vabimo vas na odprtje razstave

"Tihožitje"
v sodelovanju z društvom "Me vi Art"

v petek. 5.2. 2010 ob 19 uri
Program: Antonija Baksa Smel- poezija

Miha Lončar - klavir

Vabljeni

Delavnice v mesecu februarju:
Delavnica oblikovanja unikatne keramike, 15. februar.
Delavnico bo vodila Brigita Herjavec, oblikovalka umetniške in uni-
katne keramike.
Vsi, ki čutite v sebi željo po lastnem ustvarjanju in izražanju skozi 
glino, srčno vabljeni.
Zaradi omejenega števila udeležencev delavnice, vas naprošamo, 
da se prijavite na tel: 031 616 610 Brigita Herjavec   

Slikarske delavnice v mesecu februarju
Delavnica bo 28. januarja ob 18 uri.
Delavnico bo vodila ga. Mojca Hieng.
Ustvarjanje je sila, ki nam daje veselje,  nas napolnjuje z novimi in 
svežimi idejami. Nikoli ne pustite, da se za vas ustavi čas in vas po-
goltne sivina dneva.
Ustvarjajmo skupaj s čopičem in barvami, izrazimo svoj skriti talent, 
prisluhnite sebi in odkrili boste plati, ki so vam skrite.

Število udeležencev je omejeno, prijavite se lahko na tel : 041 713 
187, Metka Jarc
Delavnica vezenja v tehniki rišelje  
Gospa Mojca ima certifi kat obrtne zbornice Slovenije (domača obrt 
in rokodelstvo)
Za člane društva Skrinjca je ena delavnica brezplačna.


